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Z á p i s n i c a 
z 2. zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 9. 2. 2007  

 
Prítomní:  
 

1. JUDr. Jozef Petráš, CSc. – starosta obce  
2.  Ing. Vladimír Plžik – prednosta OcÚ 
3.  Božena Balková – kontrolórka obce 
4.  Magdaléna Rybárová – zapisovateľka 
 
Poslanci: 
 

      1.  Ing. Mgr. Janka Bednáriková 
      2.  Ing. Peter Belica 
      3.  Ing. Eva Bencová 

2. Ing. Jarmila Bohušová 
3. Ing. Ivan Bulej 

 6.  Ing. Ján Jamriška 
 7.  MUDr. Richard Koyš 
 8.  Jaroslav Makovník  
 9.  Dušan Malko 
         10. Miroslav Teťuľa  
         11. MUDr. Iveta Trnovská 
         
 Hostia:  podpísaní na prezenčnej listine 

 
Program: 

 
 1. Kontrola plnenia uznesení  

   2. Informácia o zmene zapisovateľky obecného zastupiteľstva 
      3. Správa o stave, štruktúre a dynamike kriminality v obci   
          Sučany za rok 2006/ riaditeľ OO PZ Sučany Mjr. Mgr.  
          Sekerka/  

                    4.  Poučenie o povinnosti dodržiavať zákon č. 428/2002 Z. z.  
                         ochrane osobných údajov /prednosta OÚ Ing. Vladimír  
                         Plžik/ 
                5. Voľba zástupcu starostu obce 
                6. Konštituovanie komisií obecného zastupiteľstva  

7. Kalendár zasadnutí obecného zastupiteľstva   
   8. Informácia o hospodárení RZ Plutva s.r.o. Sučany za rok  
                                  2006 /konateľka s.r.o Blažena Maňková/ 

9. Správa hlavného kontrolóra k záverečnému účtu RZ Plutva   
    s. r. o Sučany /hlavný kontrolór Božena Balková/     



                            10. Správa o činnosti hlavného kontrolóra za rok 2006 /hlavný  
                                  kontrolór Božena Balková/ 
          11. Správa o činnosti Obecnej polície Sučany a OHZ Sučany  
                                  za rok 2006  /náčelník OP Peter Slobodník/ 
          12. Zmeny organizačnej štruktúry obce 
                            13. Zmeny rozpočtu obce za rok 2007 

14. Rôzne    
15. Schválenie uznesenia 

                            16.  Záver 
 
        Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce JUDr. Jozef Petráš CSc. 
Pretože bolo prítomných všetkých 11 poslancov požiadal ich o spoločnú 
fotografiu na tablo obecného úradu. Pretože nikto s prítomných poslancov nemal 
námietky k programu, starosta obce navrhol tri pracovné komisie v zložení: 
  

- návrhová komisia Ing. Jarmila Bohušová, Miroslav Teťuľa 
a MUDr. Richard Koyš 

/za návrh hlasovali Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter Belica, 
Ing. Eva Bencová, Ing. Ivan Bulej, MUDr. Richard Koyš, Jaroslav 
Makovník, Dušan Malko, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján Jamriška, 
hlasovania sa zdržali Miroslav Teťuľa a Ing. Jarmila Bohušová/ 
 
- za overovateľov zápisnice Ing. Peter  Belica a Jaroslav Makovník 
/za návrh hlasovali Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Jarmila 
Bohušová, Miroslav Teťuľa, MUDr. Richard Koyš, Ing. Eva 
Bencová, Ing. Ivan Bulej, Dušan Malko, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. 
Ján Jamriška, hlasovania sa zdržali Ing. Peter Belica a Jaroslav 
Makovník/ 
 
- volebná a mandátová komisia Ing. Eva  Bencová, Dušan Malko 

a Ing. Ján Jamriška 
/za návrh hlasovali Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter Belica, 
Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ivan Bulej, MUDr. Richard Koyš, 
Jaroslav Makovník, Dušan Malko, Miroslav Teťuľa, MUDr. Iveta 
Trnovská a Ing.Ján Jamriška, hlasovania sa zdržala Ing. Eva Bencová/ 
 

K bodu 1 Kontrola uznesení  
                a/ - predsedovia komisií –určiť členov komisií - riešené v bode 6 
                b/ - starosta obce – predložiť harmonogram zasadnutí OZ  
                     s prehodnotením ich časového posunu začiatkov - riešené v bode 7   
                 c/ - starosta obce – predložiť návrh na zástupcu starostu obce 
                       riešené v bode 5  
K bodu2. Za zapisovateľku OZ starosta obce určil pracovníčku OÚ Magdalénu   



                Rybárovú  
 
K bodu 3. Riaditeľ OO PZ Mjr. Mgr. Sekerka predniesol správu o stave,  
                 štruktúre a dynamike kriminality v obci Sučany za rok 2006, ktorá  
                 tvorí prílohu tejto zápisnice. Na záver vyzdvihol prácu obecnej  
                 polície a dobrovoľného hasičského zboru, či už pri nehodách pomoc  
                 zraneným osobám ako aj zabezpečením miesta nehody. Traja  
                 členovia dobrovoľného hasičského zboru pracujú ako dobrovoľní  
                  strážcovia poriadku, čo je tiež prínosom pre obec.   

 
K bodu 4. Ing. Plžik poučil poslancov o povinnosti dodržiavať zákon č.  
                 428/2002 Z. z. o ochrane osobných údajov a oboznámil ich s právami  
                 a povinnosťami verejných činiteľov. Všetci poslanci podpísali listinu  
                 o poučení s horeuvedeným zákonom.  
 
K bodu 5. Za svojho zástupcu JUDr. Jozef Petráš CSC. navrhol MUDr. Ivetu   
                 Trnovskú. Hlasovaním poslanci určili spôsob hlasovania za tajné  
                  hlasovanie hlasovalo 10 poslancov / Ing. Peter Belica, Ing. Eva  
                  Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ivan Bulej, MUDr. Richard  
                  Koyš, Jaroslav Makovník,  Dušan Malko, Miroslav Teťuľa, MUDr.     
                  Iveta Trnovská a Ing. Ján Jamriška, hlasovania sa zdržala Ing. Mgr.  
                  Janka Bednáriková/. 
                  Ing. Mgr. Janka  Bednáriková  navrhla Ing. Petra Belicu, Dušan   
                  Malko skonštatoval, že nakoľko nebol zvolený na predchádzajúcom   
                  zasadnutí, by sa o ňom nemalo znova hlasovať. Starosta konštatoval,  
                  že návrh na zástupcu starostu je v zmysle platného zákona jeho         
                  právom. Predložil poslancom hlasovacie lístky. O výsledku tajného   
                  hlasovania voľby zástupcu starostu informovala členka mandátovej  
                  komisie Ing. Eva  Bencová. Odovzdaných bolo 11 hlasov a všetky  
                  boli platné/ 5 hlasov za a 6 hlasov proti/. MUDr. Iveta Trnovská  
                  nebola zvolená za zástupcu starostu obce.  
                  Ďalším navrhnutým bola Ing. Mgr. Janka Bednáriková 
                  O výsledku tajného hlasovania voľby zástupcu starostu informovala   
                  členka mandátovej komisie Ing. Eva Bencová. Odovzdaných bolo 11    
                  hlasov a všetky boli platné /5 hlasov za,4 proti, 2 sa zdržali  
                  hlasovania/. Ing. Mgr. Janka Bednáriková nebola zvolená za  
                  zástupcu starostu obce. Voľba sa bude opakovať na ďalšom       
                  zasadnutí OZ.  
 
K bodu 6. voľba predsedu sociálnej komisie sa uskutočnila verejným  
                  hlasovaním na základe hlasovania /za Ing. Peter Belica, Ing. Eva    
                  Bencová, Ing. Ján        Jamriška, Jaroslav Makovník, Dušan Malko,  
                  Miroslav Teťuľa, MUDr. Iveta Trnovská, hlasovania sa zdržali Ing.   



                Ivan Bulej, MUDr. Richard Koyš, Ing. Mgr. Janka Bednáriková  
                a Ing. Jarmila Bohušová/ 
                Starosta obce JUDr. Jozef Petráš CSC. navrhol za predsedu sociálnej  
                komisie  MUDr. Ivetu Trnovskú. Verejným hlasovaním /za Dušan  
                Malko, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Iveta Trnovská,  Jaroslav Makovník            
                a Miroslav Teťuľa, proti Ing. Ivan Bulej, MUDr. Richard Koyš, Ing.   
                Peter Belica, Ing. Eva Bencová, hlasovania sa zdržali Ing. Mgr. Janka  
                Bednáriková a Ing. Jarmila Bohušová/ nebola zvolená. 
  
                Ing. Mgr. Janka Bednáriková navrhla MUDr. Richarda Koyša.  
                Verejným hlasovaním /za Ing. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš,  
                Ing. Ivan Bulej, Ing.Mgr. Janka Bednáriková,  Ing. Eva Bencová a Ing.  
                Jarmila Bohušová, proti MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján Jamriška  
                a Jaroslav Makovník, hlasovania sa zdržali Miroslav Teťuľa a Dušan  
                Malko/ bol zvolený za predsedu sociálnej komisie. 
 
               Obecné zastupiteľstvo počtom hlasov 11 za schválilo zmenu názvu z   
               komisie na prideľovanie bytov na komisiu bytovú a zloženie komisií     
               nasledovne: 
               Komisia správy majetku a finančno-ekonomická  

členovia Ing. Ivan Bulej, Ing. Juraj Bednárik, Ing. Ivan Zachar, Ing. 
Bc. Janka Jamrišková, Ľudmila Petričková a Magdaléna Rybárová 
Komisia výstavby a územného plánu  
členovia Ing. Jozef Čech, Ing. Ján Madliak, Ing. Eva Bencová, Ing. 
Jarmila Bohušová, Ing. Katarína Mlynčeková, Ing. Ján Očka ml.,          
Jaroslav Kapusta 
Komisia životného prostredia 

               členovia Janka Gejdošová, Ing. Jarmila Bohušová, Danka Zelníková,  
               ďalšieho člena navrhne predsedníčka na budúcom OZ 

Komisia kultúry a športu  
               členovia Miháliková Katarína, Ing. Jarmila Hanáková, Ing. Ján       
               Jamriška,  Miroslav Teťuľa, Miroslav Plžik, Ján Ondrejčík, Peter  
               Slobodník, na budúcom OZ navrhne predseda za člena komisie  
               niekoho z KST Sučany. 

Komisia obchodu, služieb a cestovného ruchu 
               členovia Milan Badáň, Jaroslav Jamriška, Miroslav Mihálik, Ing.   
               Vladimír Kohút 

Komisia bytová  
               členovia Janka Gejdošová, Miroslav Teťuľa, Ing. Mgr. Janka  
               Bednáriková, MUDr. Eva Konvitová, Magdaléna Hvizdáková 

Komisia verejného poriadku   
               členovia Peter Slobodník, Ján Čičerin, Ľubomír Turan, Vladimír Olbert 

Komisia na ochranu verejného záujmu  



               členovia Ing. Ján Jamriška, Mudr. Iveta Trnovská a Dušan Malko 
 
K bodu 7. MUDr. Iveta Trnovská žiadala zmenu kalendáru zasadnutí aj zmenu    
                času začatia zasadnutí, nakoľko piatky sú nevyhovujúce. Po dohode  
                OZ schválilo /počtom hlasov 11 za/ kalendár zasadnutí  so zmenou na  
                štvrtok  a to 15.3., 26.4., 24.5., 21.6., 6.9., 25.10., 22.11., 13.12.,  
                a začiatkom o 14.00 v zimnom období a 15.00 v letnom období. 
 
K bodu 8. p. Blažena Maňková- konateľka RZ Plutva s.r.o. predniesla správu                    
                 o hospodárení RZ za rok 2006, ktorá tvorí prílohu tejto zápisnice. 
                 Obecné zastupiteľstvo správu berie na vedomie.  
 
K bodu 9. Kontrolórka obce p. Božena Balková predniesla  správu hlavného                
                       kontrolóra k záverečnému účtu RZ Plutva s.r.o. Sučany za rok 2006. 
                 Správa je prílohou tejto zápisnice. Rozpravu otvorila Ing. Bohušová,        
                 aby oboznámila poslancov so zmenou v zložení dozornej rady RZ   
                 Plutva namiesto JUDr. Jozef Petráša CSc. je členom dozornej rady  
                 Ing. Bc. Janka Jamrišková. OZ berie uvedenú zmenu na vedomie. 
                 Obecné zastupiteľstvo schválilo /počtom hlasov 11 za/ účtovnú  
                 závierku k záverečnému účtu Rekreačného zariadenia Plutva, s.r.o.  
                 Sučany za rok 2006.   

       p. Kamil Kubík požiadal o prenájom areálu RZ Plutva a predložil  
       poslancom svoj podnikateľský zámer. Ing. Eva Bencová konštatovala,  
       že ako rodinná firma má seriózny prístup k prenájmu a jeho  
       podnikateľský zámer je reálny. P. Dušan Malko reagoval na     
       nefunkčnosť chatiek a navrhol urobiť obhliadku, aby sa zreálnil  
       pohľad na stav chatiek. Ing. Vladimír Plžik uviedol, že proces predaja  
       Plutvy je dlhodobý a suma 16 mil. Sk je nereálna a pri rozhodovaní  
       musíme brať na vedomie všetky informácie. Starosta obce navrhol  
       vytvorenie komisie, ktorá kvalifikovane  preverí stav chatiek a  
        predloží konkrétny návrh na riešenie situácie do 8.3.2007 starostovi  
        obce a ten následné oboznámi poslancov so správou.  
       Obecné zastupiteľstvo schválilo komisiu, zriadenú na predaj areálu  
       Rekreačného zariadenia Plutva v zložení:   
       Ing. Eva Bencová, Dušan Malko a Božena Balková 
       /za hlasovali  Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter Belica, Ing.  
       Jarmila Bohušová, Ing. Ivan Bulej, Ing.Jamriška, MUDr. Richard  
       Koyš, Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, Miroslav Teťuľa,      
       hlasovania sa zdržali Ing. Eva Bencová a Dušan Malko./   
  

K bodu 10. Kontrolórka obce  Božena Balková predniesla správu o činnosti          
                   hlavného kontrolóra za rok 2006.Správa  je prílohou tejto               
                   zápisnice. Nakoľko poslanci nemali námietky k uvedenej správe OZ   



                   ju berie na vedomie. 
                    
K bodu 11.  Správu o činnosti Obecnej polície Sučany a OHZ Sučany za rok               
                    2006 predniesol náčelník OP Peter Slobodník. Nakoľko bola správa     
                     obšírna a každý poslanec ju dostal spolu s pozvánkou otvoril   
                     starosta obce rozpravu k uvedenej téme. 
                     Peter Slobodník odpovedal na otázky poslancov k činnosti obecnej  
                     polície. Občan Ivan Borič žiadal OZ, aby sa riešila situácia na ulici  
                     Podskala, čo sa týka parkovania na úzkej vozovke  a odstránenia                     
                     suchého konára nad cestou, ktorý ohrozuje život a zdravie  
                     okoloidúcich. Sťažoval sa na prístup členov polície pri riešení  
                     uvedených problémov.    
                     Občan Miroslav Mihálik navrhol, aby sa odčlenila práca policajtov  
                     od práce na dohody – prevádzky, čo sa týka údržby verejnej zelene   
                     a verejného osvetlenia. Ing. Eva Bencová skonštatovala, že by bolo         
                     dobré zriadiť  prevádzku,  alebo nejaký systém pre prácu policajtov   
                     a odčleniť ju od ostatných činností. Starosta obce reagoval na  
                     riešenie uvedených problémov, že musíme riešiť a hlavne dať do   
                     súladu realitu so zákonom. Občianka Libuša Martinčeková podala   
                     návrh na zachovanie záchranného systému s tým, že by na činnosť            
                     prispeli aj iné obce, v ktorých zasahujú. Poslanec MUDr. Richard  
                     Koyš oboznámil poslancov so systémom záchrany a skonštatoval,   
                    že je to funkčné, ojedinelé a profesionálne.  
                     
K bodu 12.  Poslancom bola predložená zmena organizačnej štruktúry od  
                    1.3.2007. Obecné zastupiteľstvo schválilo organizačnú štruktúru  
                     s nasledovnými zmenami: 

- na návrh poslancov je potrebné zriadiť 1 pracovné miesto na  
referát pre správu majetku na dobu neurčitú 

- miesto informátora nezriaďovať 
- zriadiť 2 miesta na obsluhu pultu centrálnej ochrany 

z pracovníkov- z občanov predovšetkým so ZPP 
/hlasovaním za Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Eva Bencová, Ing. 
Jarmila Bohušová, Ing. Ivan Bulej, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Richard 
Koyš, Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, Dušan Malko 
a Miroslav Teťuľa a hlasovania sa zdržal Ing. Peter Belica./ 
Starosta obce JUDr. Jozef Petráš CSc. podal návrh na odvolanie 
náčelníka Obecnej polície a veliteľa dobrovoľných hasičov Petra 
Slobodníka 
OZ hlasovaním rozhodlo o forme hlasovania na tajné hlasovanie 
a výsledkom hlasovania bolo odovzdaných 11 platných hlasovacích 
lístkov /z toho 5 hlasov za, 2 proti a 4 sa zdržali hlasovania/. Peter 
Slobodník na základe voľby nebol odvolaný.   



 
K bodu 13. predloženú zmenu rozpočtu na rok 2007 s nasledovnými úpravami:  

- osobné náklady OU upraviť v zmysle schválenej organizačnej   
   štruktúry  
- finančne riešiť aj opravu chodníka na ulici Mierovej  
- presunutie financií z výstavby parkoviska pri MŠ 200000,- Sk na 

opravu strechy MŠ, pričom na budúcom OZ bude predložená 
cenová ponuka na sedlovú strechu 

- znížiť výšku financií pre opravu komunikácií po kanalizácii o 
      100 000,- Sk 
-   vyčleniť 100 000,- na opravu vežových hodín 

        poslanci obecného zastupiteľstva schválili hlasovaním /za Ing. Mgr.       
        Janka Bednáriková, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing.  
        Ivan Bulej, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Richard Koyš, Jaroslav  
        Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, Dušan Malko a Miroslav Teťuľa,  
        Ing. Peter Belica/ 

K bodu 14. a/ Mrg. Oslík predložil OZ žiadosť o príspevok na opravu zvonov na  
                      evanjelickom kostole OZ ukladá kultúrnej komisii podať návrh na  
                      finančný príspevok 

         b/ Ing. Plžik predložil žiadosť kolkárskeho klubu Tatran Sučany na    
             poskytnutie dotácie 1/3 z celkových nákladov 28 tis. Sk na úhradu   
             nákladov spojených s účasťou družstva žien na Európskom  
             pohári. Za predložený návrh hlasovali  Ing. Mgr. Janka  
             Bednáriková, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ivan    
             Bulej, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Richard Koyš, Jaroslav  
             Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, Dušan Malko, Miroslav  
             Teťuľa, Ing. Peter Belica. OZ schválilo poskytnutie dotácie vo  
             výške 10 000,- Sk. 
         c/  Ing. Plžik predložil žiadosť Mgr. Hudeca o príspevok na opravu  
              zvonov na katolíckom kostole, OZ ukladá kultúrnej komisii  
              podať návrh na finančný príspevok 
         d/  Návrh Anny Ondákovej o odpredaj zariadenia v reštauračnom  
              zariadení „Kečka“ z dôvodu ukončenia nájmu, ukladá OZ  
              kultúrnej komisii na posúdenie a predloženie návrhu na  
              nasledujúcom zasadnutí OZ. 
         e/  Na žiadosť Jaroslava Jamrišku o predĺženie nájmu pozemku pre  
              zariadenie „Corgoň“ do 31.12.2007 – OZ súhlasí s predĺžením  
              nájmu. 
         f/  Žiadosť občanov o vybudovanie cesty na ul. Stará teheleň,  
              nakoľko uvedený pozemok nie je majetkom obce, OZ berie na  
              vedomie informáciu o žiadosti 
         g/  návrh Boženy Balkovej na  úpravu odmien pre členov komisií a   
              poslancov OZ s podmienkou aspoň 50% prítomných na rokovaní  



              s účinnosťou od 1.1. 2007  
              - za jedno zasadnutie OZ             1100,- Sk 
              - zástupcovi starostu                    1300,- Sk 
              - zapisovateľke                              800,- Sk          
              - predsedovi komisie                     400,- Sk 
              - členom komisie                           250,- Sk 

       - redakčnej rade za 1. číslo 
                           Sučianskych zvestí                   1300,- Sk    

 - členom iného orgánu 
                 /komisia verej. obstarávania/     700,- Sk 
             Za návrh hlasovali Ing. Mgr. Janka Bednáriková,  
             Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ivan Bulej, Ing. Ján  
             Jamriška, MUDr. Richard Koyš, Jaroslav  Makovník, MUDr.   
             Iveta Trnovská, Dušan Malko, Miroslav Teťuľa, Ing. Peter             
             Belica, hlasovania sa zdržala Ing. Eva Bencová. OZ schválilo  
             predložený návrh. 
        h/  žiadosti o úpravu zmien poplatkov za komunálny odpad je   
             potrebné smerovať na komisiu životného prostredia nie stavebnú. 
              OZ schvaľuje tento návrh. 
         i/  Návrh Ing. Plžika o postupe predkladania pripomienok predsedov  
             komisií, týkajúcich sa požiadaviek na obecný  rozpočet,  
             obecnému úradu  a obecný úrad predsedovi ekonomickej komisie.      
             OZ s návrhom súhlasí. 
         j/  Ing. Jarmila Bohušová upozornila z jednania stavebnej komisie na  
             havarijný stav domu na ul. Ď. Langsfelda č. 22, nakoľko je tam   
             ubytovaných 15 rómskych spoluobčanov  a je potrebné situáciu     
             riešiť. OZ ukladá Ing. Plžikovi predložiť návrh na riešenie. 
        k/  Ing. Jarmila Bohušová predložila OZ nedoriešené úlohy   
             z minulého zasadnutia, týkajúce sa: 

      - problémov so zavádzaním kanalizácie do prevádzky - OZ žiada  
                         starostu obce o jednanie s Turčianskou vodárenskou         
                         spoločnosťou  

      - problémov s káblovou televíziou - OZ žiada starostu o jednanie  
        s Marticom o termíne spustenia káblovej televízie v obci 
      - výstavby komunikácie v priemyselnom parku OZ žiada starostu  
        obce podať informáciu na nasledujúcom zasadnutí 
      - územného plánu stredu obce – OZ žiada starostu o podanie  

                          informácie ako práce pokračujú na nasledujúcom zasadnutí 
          l /  Miroslav Mihálik predniesol návrh na zakúpenie opony do              
               robotníckeho kultúrneho domu, pretože je v nevyhovujúcom  
               stave.                 
          m/ MUDr. Iveta Trnovská žiadala informáciu, aká je situácia   
               s výrubom tuje a údržbou cesty k biblickej škole - starosta  



               obce prisľúbil pomoc 
          n/ Ing. Ivan Bulej predložil požiadavku vyčistenia chodníka na ul.  
              Štúrovej, ostrihanie vyrastených kríkov, ktoré prekážajú na  
              chodníku – starosta obce požiadal p. Petra Slobodníka, aby  
              uvedenú požiadavku zabezpečil  
         o/ Ing. Ivan Bulej informoval  OZ, že  na autobusovej zastávke pri   
              cintoríne chýbajú cestovné poriadky a požiadal starostu obce o     
              nápravu 
         p/ Kontrolórka obce  Božena Balková informovala poslancov  
              o nevyhovujúcom stave Železničnej stanice v Sučanoch,OZ žiada    
              starostu obce o vyvolanie rokovania so Slovenskými železnicami 
        r/  Ing. Eva Bencová žiadala o vypílenie lipy na cintoríne, nakoľko je   
            vegetačné obdobie a na vypílenie lipy už bolo vydané rozhodnutie 
            OZ ukladá prednostovi OU, aby zabezpečil vypílenie lipy   
            v zmysle vydaného rozhodnutia 
       s/ MUDr. Trnovská upozornila na smetisko v areáli školy a dieru   
           v oplotení areálu školy - OZ ukladá prednostovi OU zabezpečiť  
           vyčistenie a zaplátanie oplotenia   
        

  Celá rozhodujúca problematika z dnešného zasadnutia obecného 
zastupiteľstva bola zahrnutá do návrhu na uznesenie. Návrh na uznesenie 
vypracovala  členka návrhovej komisie – Ing. Jarmila Bohušová. Hlasovania sa 
zúčastnilo 11 prítomných poslancov a všetci boli za jeho prijatie. 

 
 Rokovanie ukončil starosta obce JUDr. Jozef Petráš CSc.. Prítomným 
poďakoval za účasť a zaželal všetkým zdravie, šťastie, úspechy v práci 
a rodinnú pohodu. 
 
Zapísala: Magdaléna Rybárová 

 
 
 
 
Ing. Vladimír Plžik   JUDr. Jozef Petráš CSc. 
    prednosta OcÚ                                          starosta obce 
 
 
 

I. Overovateľ:  Ing. Peter Belica 
 
 
II.       Overovateľ:  Jaroslav Makovník 
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Z Á P I S N I C A 
OBECNÉHO  ZASTUPITEĽSTVA 

 
 

ktoré sa konalo dňa 15. marca 2007  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Z á p i s n i c a 
z 3. zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 15. 3. 2007  

 
Prítomní:  
 

1. JUDr. Jozef Petráš, CSc. – starosta obce  
2.  Ing. Vladimír Plžik – prednosta OcÚ 
3.  Božena Balková – kontrolórka obce 
4.  Magdaléna Rybárová – zapisovateľka 
 
Poslanci: 
 

      1.  Ing. Mgr. Janka Bednáriková 
      2.  Ing. Peter Belica 
      3.  Ing. Eva Bencová 

2. Ing. Jarmila Bohušová 
3. Ing. Ivan Bulej 

 6.  Ing. Ján Jamriška 
 7.  MUDr. Richard Koyš 
 8.  Jaroslav Makovník  
 9.  Dušan Malko 
         10. Miroslav Teťuľa  
         11. MUDr. Iveta Trnovská 
         
 Hostia:  podpísaní na prezenčnej listine 

 
Program: 

 
 1. Kontrola plnenia uznesení  

   2. Konštituovanie sociálno-zdravotnej komisie obecného   
                    zastupiteľstva 

      3. Zmeny rozpočtu obce za rok 2007   
                              4. Organizačné zmeny – riešenie OP a OHZ 
                              5. Správa hlavného kontrolóra k hospodáreniu FO Tatran  
                                  Sučany a KK Tatran Sučany za rok 2006, čerpanie dotácií   
                                  v roku 2006 

                    6. Rôzne 
7. Návrh na uznesenie 
 
    Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce JUDr. Jozef 

Petráš CSc. privítal prítomných, zároveň ich požiadal o účasť na 
prehliadke objektov OU. Ing. Bohušová navrhla, aby prehliadka 



budov bola predmetom osobitného zasadnutia. OZ schválilo termín 
zasadnutia na 11. apríla 2007 o 16. hod. 

Pretože nikto z prítomných poslancov nemal námietky k programu, starosta 
obce navrhol tri pracovné komisie v zložení: 
  

- návrhová komisia Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Dušan Malko, 
Ing. Peter Belica  

/za návrh hlasovali Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Eva Bencová, Ing. 
Ivan Bulej, MUDr. Richard Koyš, Jaroslav Makovník, Dušan Malko, 
MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján Jamriška, Miroslav Teťuľa  a 
hlasovania sa zdržali Ing. Peter Belica a Ing. Mgr. Janka 
Bednáriková/ 
 
- za overovateľov zápisnice Ing. Eva Bencová a Ing. Jarmila 

Bohušová 
/za návrh hlasovali Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Miroslav Teťuľa, 
MUDr. Richard Koyš, Ing. Eva Bencová, Ing. Ivan Bulej, Dušan 
Malko, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján Jamriška, hlasovania sa 
zdržala Ing. Jarmila Bohušová/ 
 
- volebná a mandátová komisia  MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 

Trnovská a Miroslav Teťuľa 
/za návrh hlasovali Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter Belica, 
Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník, Dušan 
Malko, Miroslav Teťuľa, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Eva Bencová a 
 Ing.Ján Jamriška, hlasovania sa zdržal MUDr. Richard Koyš/ 
 

K bodu 1. Kontrola uznesení  
                a/ - voľba zástupcu starostu obce bude predmetom ďalšieho riadneho   
                      zasadnutia OZ v apríli 2007   
                b/ - zo zasadnutia komisie pre prenájom a predaj areálu Plutva  Sučany  
                      bude riešené v bode rôzne  
                c/ - stanovisko starostu obce k prácam na kanalizácii – riešenie         
                      nedostatkov je iba čiastočné a zdĺhavé, starosta obce bude venovať      
                      mimoriadnu pozornosť kolaudáciám kanalizácie, Ing. Bohušová      
                      upozornila, že kolaudačné konanie bolo pozastavené a stavebný  
                      technik má zaujať stanovisko, prípadne sa odvolať k ukončeniu  
                      kolaudácie      
                 d/ - Martico previedlo vykopávku k uloženiu, ale kábel sa nepodarilo      
                       uložiť, pretože došlo k prerušeniu vedenia a zistenie závady je  
                       náročné vzhľadom na cenu kábla. Tento spôsob vedenia káblovej   
                       televízie je pre našu obec najvýhodnejší aj vzhľadom na   
                       bezpečnosť občanov. O dôvodoch odloženia zástupca firmy  



                       Martico informoval v článku v NSZ 
                 e/ - rozostavaná stavba komunikácií v priemyselnom parku je v dvoch   
                       rovinách, jednou je výstavba kruhovej križovatky,  ktorú  
                       zabezpečuje Slovenská správa ciest, kde dokončovacie práce                        
                       komplikuje výroba asfaltu, ako začnú asfalt vyrábať, stavba bude  
                       ukončená. Druhou rovinou je uzatvorenie zmlúv o budúcich    
                       zmluvách o odkúpení pozemkov pod obslužnú komunikáciu,     
                       ktorá by mala byť majetkom obce po vysporiadaní vlastníckych  
                       práv. Obecné zastupiteľstvo schválilo počtom hlasov 11 za   
                       uzatvorenie Zmluvy o budúcej zmluve na odpredaj pozemkov  
                       medzi Zinkovňou Košice a Obcou Sučany v zmysle predložených    
                       materiálov 

- parcela č. 2940/247 o výmere 1265 m2,trvalý trávny porast, 
odčlenená z pôvodnej parcely 2940/143  

- parcela č.4665/8  o výmere 116 m2  zastavaná plocha, odčlenená 
z pôvodnej parcely č. 4665/5  

- parcela č. 2940/246 o výmere 951 m2 , trvalý trávny porast, 
odčlenená z pôvodnej parcely č. 2940/144     

   od Zinkovne Košice do majetku obce za 1,- Sk 
                  f/  - zloženie komisie pre prípravu osláv 750. výročia  predseda Ing.  
                        Vladimír Plžik, a členovia Ing. Anna Šestáková a Jaroslav  
                        Makovník /za hlasovali Ing. Bencová, Ing. Bohušová, Ing.  
                        Belica, Ing. Bulej, Ing. Mgr. Bednáriková, Miroslav Teťuľa,  
                        MUDr. Trnovská, MUDr. Koyš, Dušan Malko, Ing. Jamriška   
                        a hlasovania sa zdržal Jaroslav Makovník/ Harmonogram osláv  
                        by mal byť už v júni vypracovaný.    
                   g/  Ing. Bencová pripomenula, že doterajšia verzia monografie je  
                        uverejnená na webovej stránke, ktorá sa môže pripomienkovať,          
                        na základe pripomienok budú urobené korekcie v publikácii  
                   h/ vyvolanie rokovania so Slovenskými železnicami ohľadom  
                        budovy železničnej zastávky – úloha  pretrváva 
                   i/  konštituovanie zdravotno-sociálnej komisie a komisie školstva  
                       a mládeže – riešené v bode 2  
                   j/  príspevok evanjelickej a katolíckej cirkvi - riešené v bode 3 
                  k/  najakútnejšia situácia v dome na ul. Ďurka Langsfelda 22 bola  
                       vyriešená, nakoľko sa časť obyvateľov podarilo presťahovať na  
                       ul. 29. augusta a Partizánska 24.Úlohou stavebnej komisie spolu  
                       so zdravotno-sociálnou je zistiť možnosti a zároveň už urobiť  
                       prieskum, ktoré rodiny sú ochotné prispieť a podieľať sa na  
                       výstavbe bytov nízkeho štandardu, a ktoré sú neprispôsobivé,  
                       predsedovia komisií zostavia model riešenia 
                   l/  vypílenie lipy na cintoríne sa uskutočnilo. Komisia životného  
                       prostredia následne upozorňuje na opílenie líp, ktoré zasahujú na  



                       cestu a do urnového hája. Práce vykonajú do 31. marca 2007  
                       obecní hasiči a drevo bude použité na kúrenie v budove Požiarnej  
                       zbrojnice.  
                   m/ postup pri realizácii výsadby verejnej zelene – kancelárske práce  
                        a rozhodnutia vypracuje Jaroslav Kapusta a po konzultácii s Ing.  
                        Bencovou postup a výsadbu uskutoční koordinátor OÚ spolu  
                        s nezamestnanými v rámci aktivačných  prác 
 
                  n/ plot medzi ZŠ pri Domove dôchocov zaplátaný, priestor  
                      vyčistený- úloha splnená  
K bodu 2.  konštituovanie zdravotno-sociálnej komisie a komisie školstva a   
                  mládeže - členovia: MUDr. Mária Schmidtová, Ing. Gabriela    
                  Pecková, Andrea Krčuľová, Viktor Denke ml., Danica Blahušiaková,  
                  Elena Borsíková/ za hlasovali Ing. Bohušová, Ing. Bencová, Ing.  
                  Belica, Ing. Mgr. Bednáriková, Ing. Bulej, Dušan Malko, Miroslav  
                  Teťuľa, Jaroslav Makovník, Ing. Jamriška, a hlasovania sa zdržali  
                  MUDr. Trnovská a MUDr. Koyš/ 
 
 
K bodu 3.  zmeny rozpočtu tvoria prílohu č. 1 tejto zápisnice / za hlasovali                
                  Ing. Bencová, Ing. Belica, Ing. Mgr. Bednáriková, Ing. Bulej, Dušan   
                  Malko, Miroslav Teťuľa, Jaroslav Makovník, Ing. Jamriška, MUDr.  
                  Trnovská a hlasovania sa zdržali Ing. Bohušová a MUDr. Koyš/  
  
K bodu 4.   
             a / starosta obce informoval o vykonanej kontrole z ministerstva vnútra 
                 s doporučením zmeny koncepcie funkčnosti obecnej polície. Návrh na  
                 organizačnú zmenu OP a OHZ, podľa ktorej obec Sučany by mala 1   
                 pracovníka obecnej polície a 5 pracovníkov OHZ, obecné   
                 zastupiteľstvo schválilo s účinnosťou od 1. 4. 2007 /za návrh    
                 hlasovali Ing.  Bohušová, Ing. Bencová, Ing. Mgr. Bednáriková, Ing.  
                 Belica, Ing.  Bulej, MUDr. Koyš, MUDr. Trnovská, Dušan Malko,     
                 Ing. Jamriška,  Jaroslav Makovník a Miroslav Teťuľa/      
            b/  Ing. Madliak upozornil na bezpečnosť občanov, nie sú v obci   
                 vyznačené a osvetlené prechody pre chodcov                  
            c/  Ing. Bohušová navrhla vykonať audit dopravného značenia v obci 
 
K bodu 5. Správa hlavného kontrolóra k hospodáreniu FO Tatran Sučany a KK     
                 Tatran Sučany za rok 2006, čerpanie dotácií v roku 2006 OZ berie   
                 správu na vedomie 
             a/ Ing. Bencová a Dušan Malko podali návrh, že správu o hospodárení  
                 by mal predkladať každý predseda oddielu, ktorému bola poskytnutá   
                 dotácia 



             b/ Ing. Belica informoval o pripravovanom VZN VUC Žilinského kraja  
                 a omožnosti dotácií z VUC, kluby by si mali podať žiadosť do  
                 31.5.2007  
              
K bodu 6. 
             a/ žiadosť kolkárskeho klubu na 30 000,- Sk pri organizovaní     
                 medzinárodného turnaja v kolkoch OZ schválilo 20 000,- Sk /za  
                 hlasovali Ing.  Bohušová, Ing. Bencová, Ing. Mgr. Bednáriková, Ing.  
                 Belica, Ing.  Bulej, MUDr. Koyš, MUDr. Trnovská, Dušan Malko,     
                 Ing. Jamriška,  Jaroslav Makovník a Miroslav Teťuľa/      
             b/ OO PZ ponúklo obci zmluvu o spolupráci pri znižovaní kriminality,  
                 po vyšpecifikovaní činnosti sa k návrhu OZ vyjadrí 
 c/ starosta obce predložil OZ pozvánku na vernisáž Milan Hodža-  
                  štátnik európskeho formátu na 16. marca o 17. hod. v Prahe  
                  pozvanie platí pre troch hostí. OZ delegovalo starostu obce JUDr.  
                 Jozefa Petráša, CSc. farára ev. cirkvi Mgr. Jána Oslíka a poslanca   
                  obecného zastupiteľstva  Ing. Ivana Buleja. Na túto služobnú cestu  
                  OZ schválilo použitie súkromného motorového vozidla MT 616 BJ,   
                  ktoré vlastní starosta obce  
              d/ od 19.3.2007 je v šetrení Katastrálneho úradu Martin obnova  
                  katastrálneho operátu – určovanie hraníc pozemkov v oblasti  
                  Hradiská a Hrabiny – členmi komisie za obec sú Ing. Bohušová,  
                  Jaroslav Kapusta, Ing. Plžik a Dana Balková a  občania  
                  vykonávajúci aktivačné práce, ktorí budú fyzicky nápomocní pri 
                  meraniach v teréne 
              e/ Ing. Plžik informoval poslancov, o predbežných cenách za opravu  
                  strechy na budove MŠ podľa IZOLEX BAU Košice sedlová strecha   
                  bez izolácie 1.600 tis. Sk  
                  s izoláciou 1.850 tis. Sk 
                  plochá strecha bez izolácie 450 tis. Sk 
                  plochá strecha s izoláciou  800 -1.000 tis. Sk  
              f/ Valné zhromaždenie RZ Plutva s.r.o. Sučany zrušilo všetky pracovné   
                   miesta, Blažena Maňková sa stala konateľkou firmy za odplatu 500,-  
                   Sk mesačne a má záujem o prenájom bufetu v ŠD, nájom 4000,-  
                   Sk/mesačne mimo vykurovacieho obdobia - OZ berie na vedomie   
              g/ žiadosť šachistov o stretnutie so starostom obce ohľadom riešenia  
                   nových priestorov pre činnosť šachového oddielu na termíne sa  
                   dohodnú obidve zúčastnené strany 
              h/ zmena dátumu riadneho zasadnutia OZ z dôvodu neprítomnosti     
                   starostu obce z 26.4.2007 na 24. 4.2007   
              i/ zloženie redakčnej rady Sučianskych zvestí Ing. Vladimír Plžik,  
                 Ondrej Majtáň, Katarína Miháliková, Ing. Anna Šestáková, Miroslav  
                 Teťuľa, Ján Šesták, Bruno Horecký OZ schválilo redakčnú radu  /za                    



                  návrh hlasovali Ing.  Bohušová, Ing. Bencová, Ing. Mgr.  
                  Bednáriková, Ing. Belica, Ing.  Bulej, MUDr. Koyš, MUDr.  
                  Trnovská, Dušan Malko, Ing. Jamriška,  Jaroslav Makovník    
                  a Miroslav Teťuľa/      
              j/ Ing. Plžik informoval o zrušení nájmu 3-izbového bytu zo strany  
                 nájomcu p. Ondruša –  bytová komisia zasadne začiatkom mája,  
                 výpoveď je k 31.5.2007   
             k/ starosta obce informoval o stretnutí s ministrom obrany   
                 o pripravovanom jednaní s „BARMOU“  v správe ministerstva  
                 obrany o prevode resp. kúpe 12 bytových jednotiek do majetku  
                 obce na u. Stromovej a zámere vybudovať v spolupráci so silným  
                 podnikateľským subjektom a obcou Turč. Kľačany v lokalite Biele  
                 brehy rekreačnú oblasť 
             l/  vstup obce Sučany do Dolnoturčianskeho spolku – obecné    
                 zastupiteľstvo schválilo /za návrh hlasovali Ing.  Bohušová, Ing.  
                 Bencová, Ing. Mgr. Bednáriková, Ing.  Belica, Ing.  Bulej, MUDr.  
                 Koyš, MUDr. Trnovská, Dušan Malko, Ing. Jamriška,  Jaroslav  
                 Makovník a Miroslav Teťuľa/        
            m/ odvolanie doterajšieho kronikára Mgr. Frola a zvolenie Jána Žilku za  
                  kronikára obce a zároveň aj za člena kultúrnej  komisie/za návrh   
                  hlasovali Ing.  Bohušová, Ing. Mgr. Bednáriková, Ing. Belica, Ing.   
                  Bulej, MUDr. Koyš, MUDr. Trnovská, Dušan  Malko, Ing. Jamriška,   
                  Jaroslav Makovník, Miroslav Teťuľa a hlasovania sa zdržala Ing.  
                  Bencová/      
            n/  prednosta obecného úradu predložil OZ žiadosť o kúpu areálu Plutva  
                 od p. Buriana a Kristíneka –OZ žiadosť berie na vedomie a 
                 Ing. Bencová informovala o práci komisie o predaji Plutvy.  
                 Z jednania vyplývajú 2 možnosti:    
                 s Kamilom Kubíkom  

- 1. možnosť s tým, že bude areál 2 roky v prenájme a po dvoch  
                       rokoch si p. Kubík odkúpi Plutvu. Po rokovaní bola vykonaná  
                       obhliadka Plutvy po kanalizácii, závady boli spísané a odstránené,  
                       zostalo iba odovzdanie kanalizácie, kde vznikol problém 21. chata  
                       nie je napojená – nebolo to v projekte    

- 2. možnosť je odkúpenie  za 8 mil. Sk a do 3 mesiacov budú 
peniaze na účte  so  zľavou pre občanov Sučian na športové účely  

                 OZ sa zhodlo na 2. možnosti – za predaj Plutvy hlasovali Ing.   
                 Bohušová, Ing. Bencová, Ing. Mgr. Bednáriková, Ing.  Belica, Ing.   
                 Bulej, MUDr. Koyš, MUDr. Trnovská, Dušan Malko, Ing. Jamriška,      
                 Jaroslav Makovník a Miroslav Teťuľa.  

      Predaj areálu Plutva Kamilovi Kubíkovi za 8 mil. Sk, adresa: Kamil                  
      Kubík, Tomášikova 4020/3 036 01 Martin, IČO: 10872426, 
      DIČ: 1020487270 



      parcely registra „C“ 
       parcela č. 1739/4 – ostatné plochy o výmere 7620 m2 

                 parcela č. 1739/7 -  zastavané plochy o výmere 36 m2  
                 parcela č. 1739/8 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/9 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/10 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/11 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/12 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/13 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/14 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/15 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/16 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/17 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/18 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/19 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/20 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/21 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/22 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/23 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/24 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/25 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/26 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/27 -  zastavané plochy o výmere 22 m2 

                 parcela č. 1739/28 -  zastavané plochy o výmere 54 m2 

                 parcela č. 1739/29 -  zastavané plochy o výmere 336 m2 

                 parcela č. 1742/1 -  ostatné plochy o výmere 9 725 m2 

                 parcela č. 1742/2 -  zastavané plochy o výmere 58 m2 

                 parcela č. 1742/3 -  zastavané plochy o výmere 60 m2 

                 parcela č. 1742/4 -  zastavané plochy o výmere 32 m2 

                 parcela č. 1742/5 -  ostatné plochy o výmere 1 250 m2 

                 parcela č. 1742/6 -  ostatné plochy o výmere 201 m2 

                 parcela č. 1742/7 -  zastavané plochy o výmere 146 m2 
                 parcela č. 1742/8 -  zastavané plochy o výmere 135 m2 

 stavby 
 spoločenský objekt súp. č. 56     na parcele č. 1739/29 
                 rekreačná chata       súp. č. 1285 na parcele č. 1739/13  
                 rekreačná chata       súp. č. 1286 na parcele č. 1739/14 

                 rekreačná chata       súp. č. 1287 na parcele č. 1739/15 

                 rekreačná chata       súp. č. 1288 na parcele č. 1739/16 

                 rekreačná chata       súp. č. 1289 na parcele č. 1739/17 
                 rekreačná chata       súp. č. 1290 na parcele č. 1739/22 

                 rekreačná chata       súp. č. 1291 na parcele č. 1739/23 

                 rekreačná chata       súp. č. 1292 na parcele č. 1739/24 



                 rekreačná chata       súp. č. 1293 na parcele č. 1739/25 

                 rekreačná chata       súp. č. 1294 na parcele č. 1739/26 

                 rekreačná chata       súp. č. 1295 na parcele č. 1739/7 

                 rekreačná chata       súp. č. 1296 na parcele č. 1739/8  
                 rekreačná chata       súp. č. 1297 na parcele č. 1739/9 
                 rekreačná chata       súp. č. 1298 na parcele č. 1739/10 

                 rekreačná chata       súp. č. 1299 na parcele č. 1739/11 

                 rekreačná chata       súp. č. 1300 na parcele č. 1739/12 

                 chata                        súp. č. 1301 na parcele č. 1739/18 

                 chata                        súp. č. 1302 na parcele č. 1739/19 

                 chata                        súp. č. 1303 na parcele č. 1739/20 

                        chata                        súp. č. 1304 na parcele č. 1739/21 
        rekreačná chata       súp. č. 1305 na parcele č. 1739/28 

                 prevádzková budova súp. č. 1388 na parcele č. 1742/7 
                budova pokladne       súp. č. 1396 na parcele č. 1742/4 
                sklady                        súp. č. 1398 na parcele č. 1742/2 
                stavba                        súp. č. 1399 na parcele č. 1742/3 
                      +  hnuteľný majetok podľa prílohy 
 
            o/ Jaroslav Makovník informoval OZ z jednania kultúrnej a športovej  
                 komisie 

- vypracovanie štúdie, prípadne projektu na výstavbu šatní 
a sociálnych zariadení pre futbalový oddiel pri kolkárni -  Obecný 
úrad bude kontaktovať Ing. Galmišovú na jej vypracovanie /za 
návrh hlasovali 

                     Ing.  Bohušová, Ing. Bencová, Ing. Mgr. Bednáriková, Ing.  Belica,     
                     Ing.  Bulej, MUDr. Koyš, MUDr. Trnovská, Dušan Malko, Ing.  
                     Jamriška,  Jaroslav Makovník a Miroslav Teťuľa/        
                -    vypracovanie znaleckého posudku na budovu Športového domu,  
                      reštaurácie Gól, parkoviska pri ŠD a Piškovského domu 
                     /za návrh hlasovali Ing.  Bohušová, Ing. Bencová, Ing. Mgr.  
                      Bednáriková, Ing.  Belica, Ing.  Bulej, MUDr. Koyš, MUDr.  
                      Trnovská, Dušan Malko, Ing. Jamriška,  Jaroslav   Makovník  
                      a Miroslav Teťuľa/  
 -   OZ schválilo za člena komisie kultúry a športu Petra Mušinského       
                 p/  Ing. Bencová informovala OZ z jednania komisie životného  
                      prostredia 

- OZ ukladá prednostovi obecného úradu stanoviť pravidlá pre  
     používanie štiepkovača a lisu na plasty a tiež zodpovednú osobu,  
     ktorá bude uvedené stroje spravovať a informovať o nich občanov         
     termín do 31.5.2007   
- požiadavka na pracovníka zberného dvora, zberný dvor by mal  
     byť otvorený iba za prítomnosti zodpovedného pracovníka, aby    



     bolo zabezpečené triedenie odpadov 
- žiadosti miestnych podnikateľov a živnostníkov o zníženie  
     poplatkov za odpad, zoznam  vypracuje Ing. Bencová 

                 -    za člena komisie životného prostredia Jaroslava Kapustu 
                      schválilo obecné zastupiteľstvo 
   r/  Ing. Bencová ako predseda Rady školy informovala o monitore,  
                      ktorého sa zúčastnilo 55 žiakov, plný počet žiakov, nikto nemusí  
                      robiť monitor v náhradnom termíne 
                 s/  Ing. Bohušová informovala o reklamácii ROEP-u 
                 t/  Ing. Mgr. Bednáriková informovala zo zasadnutia komisie  
                     územného plánu a výstavby , navrhnutého člena komisie Jozefa  
                     Pavlíka, obecné zastupiteľstvo schválilo 

    - 8. 2.2007 zahájenie kolaudácie časti kanalizácie, neboli dodržané  
      technické podmienky a kolaudácia bude pokračovať po odstránení     
      zistených závad    

                     - žiadosť 9 občanov z ulice Tehelná o vybudovanie spevnenej cesty 
                 u/  žiadosť Pavla Božíka z Turian, na vybudovanie malej vodnej  
                      elektrárne obecné zastupiteľstvo neschválilo  
                 v/  návrh zvýšenia platu starostovi obce zvýšiť z 3 na 3,3 násobok  
                      priemerného platu v národnom hospodárstve s účinnosťou od  
                      1.4.2007 /za návrh hlasovali, Ing. Mgr. Bednáriková, Ing.  Belica,  
                      Ing.  Bulej, MUDr. Koyš, MUDr. Trnovská,  Ing. Jamriška,   
                      Jaroslav Makovník a Miroslav Teťuľa a hlasovania sa zdržali Ing.  
                      Bohušová, Ing. Bencová a Dušan Malko /        
                 w/ obecné zastupiteľstvo schválilo kúpu nepoškodených stoličiek od  
                      Anny Ondákovej po 250,- Sk a bojler za 2000,- Sk 
                 x/  obedné zastupiteľstvo uložilo pracovníčke obecného úradu Elene  
                      Borsíkovej prešetriť situáciu starostlivosti o maloleté deti v rodine  
                      Počalových a predložiť návrh riešenia starostovi obce. 
       
           

  Celá rozhodujúca problematika z dnešného zasadnutia obecného 
zastupiteľstva bola zahrnutá do návrhu na uznesenie. Návrh na uznesenie 
vypracovala  členka návrhovej komisie – Ing. Mgr. Janka Bednáriková. 
Hlasovania sa zúčastnilo 11 prítomných poslancov a všetci boli za jeho prijatie. 

 
 

 Rokovanie ukončil starosta obce JUDr. Jozef Petráš CSc.. Prítomným 
poďakoval za účasť a zaželal všetkým zdravie, šťastie, úspechy v práci 
a rodinnú pohodu. 
 
 
 



Zapísala: Magdaléna Rybárová 
 
 
 
 
Ing. Vladimír Plžik   JUDr. Jozef Petráš CSc. 
    prednosta OcÚ                                          starosta obce 
 
 
 

I. Overovateľ:  Ing. Jarmila Bohušová 
 
 
II.       Overovateľ:  Ing. Eva Bencová 
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Z Á P I S N I C A 
OBECNÉHO  ZASTUPITEĽSTVA 

 
 

ktoré sa konalo dňa 11. apríla 2007  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Z á p i s n i c a 
z mimoriadneho  zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 

11. 4.  2007  
 
Prítomní:  
 

1. JUDr. Jozef Petráš, CSc. – starosta obce  
2.  Ing. Vladimír Plžik – prednosta OcÚ 
3.  Božena Balková – kontrolórka obce 
4.  Magdaléna Rybárová – zapisovateľka 
 
Poslanci: 
 

      1.  Ing. Mgr. Janka Bednáriková 
      2.  Ing. Peter Belica 
      3.  Ing. Eva Bencová 

2. Ing. Jarmila Bohušová 
3. Ing. Ivan Bulej 

 6.  Ing. Ján Jamriška 
 7.  MUDr. Richard Koyš 
 8.  Jaroslav Makovník  
 9.  Dušan Malko 
         10. Miroslav Teťuľa  
         11. MUDr. Iveta Trnovská 
         
  

 
Program: 

 
 1. Obhliadka obecných budov  

   2. Slávnostné kladenie vencov 
      3. Slávnostná večera   

                              4. Rôzne 
7. Záver 
 

    Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce JUDr. Jozef Petráš CSc. privítal 
prítomných, zároveň ich pozval na prehliadku objektov OU.  
Prehliadka budov sa začala v Dome Ďurka Langsfelda, ďalej cez Obecnú 
knižnicu a Klub dôchodcov do budovy Piškovského domu na Starej Hradskej 
a poslednou zastávkou bola budova Požiarnej zbrojnice. Zastupiteľstvo berie na  
vedomie zlý technický stav budov,  ktoré boli predmetom  vonkajšej i vnútornej 
obhliadky. Z dôvodu nevyhovujúceho stavu bude riešenie predmetom ďalších 
zasadnutí OZ.   



Poslanci OZ  sa zúčastnili osláv pri príležitosti osláv oslobodenia Sučian 
položením vencov si uctili pamiatku padlých.    
 Po skončení osláv sa všetci poslanci zúčastnili slávnostnej večere.  
 
 
 
  
V Sučanoch, 12. 4. 2007 
Zapísala: Magdaléna Rybárová 
 
 
 
 
 
 
     Ing. Vladimír Plžik                                           JUDr. Jozef Petráš, CSc. 
prednosta obecného úradu starosta obce 
 
 
 

I. overovateľ: MUDr. Richard Koyš 
 
 
 
   II.  overovateľ: Miroslav Teťuľa 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

- . Jarmila Bohušová 
/za návrh hlasovali Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Miroslav Teťuľa, 
MUDr. Richard Koyš, Ing. Eva Bencová, Ing. Ivan Bulej, Dušan 
Malko, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján Jamriška, hlasovania sa 
zdržala Ing. Jarmila Bohušová/ 
 
- volebná a mandátová komisia  MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 

Trnovská a Miroslav Teťuľa 
/za návrh hlasovali Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter Belica, 
Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník, Dušan 
Malko, Miroslav Teťuľa, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Eva Bencová a 
 Ing.Ján Jamriška, hlasovania sa zdržal MUDr. Richard Koyš/ 
 

K bodu 1. Kontrola uznesení  
                a/ - voľba zástupcu starostu obce bude predmetom ďalšieho riadneho   
                      zasadnutia OZ v apríli 2007   
                b/ - zo zasadnutia komisie pre prenájom a predaj areálu Plutva  Sučany  
                      bude riešené v bode rôzne  
                c/ - stanovisko starostu obce k prácam na kanalizácii – riešenie         
                      nedostatkov je iba čiastočné a zdĺhavé, starosta obce bude venovať      
                      mimoriadnu pozornosť kolaudáciám kanalizácie, Ing. Bohušová      
                      upozornila, že kolaudačné konanie bolo pozastavené a stavebný  
                      technik má zaujať stanovisko, prípadne sa odvolať k ukončeniu  
                      kolaudácie      
                 d/ - Martico previedlo vykopávku k uloženiu, ale kábel sa nepodarilo      
                       uložiť, pretože došlo k prerušeniu vedenia a zistenie závady je  
                       náročné vzhľadom na cenu kábla. Tento spôsob vedenia káblovej   
                       televízie je pre našu obec najvýhodnejší aj vzhľadom na   
                       bezpečnosť občanov. O dôvodoch odloženia zástupca firmy  
                       Martico informoval v článku v NSZ 
                 e/ - rozostavaná stavba komunikácií v priemyselnom parku je v dvoch   



                       rovinách, jednou je výstavba kruhovej križovatky,  ktorú  
                       zabezpečuje Slovenská správa ciest, kde dokončovacie práce                        
                       komplikuje výroba asfaltu, ako začnú asfalt vyrábať, stavba bude  
                       ukončená. Druhou rovinou je uzatvorenie zmlúv o budúcich    
                       zmluvách o odkúpení pozemkov pod obslužnú komunikáciu,     
                       ktorá by mala byť majetkom obce po vysporiadaní vlastníckych  
                       práv. Obecné zastupiteľstvo schválilo počtom hlasov 11 za   
                       uzatvorenie Zmluvy o budúcej zmluve na odpredaj pozemkov  
                       medzi Zinkovňou Košice a Obcou Sučany v zmysle predložených    
                       materiálov 

- parcela č. 2940/247 o výmere 1265 m2,trvalý trávny porast, 
odčlenená z pôvodnej parcely 2940/143  

- parcela č.4665/8  o výmere 116 m2  zastavaná plocha, odčlenená 
z pôvodnej parcely č. 4665/5  

- parcela č. 2940/246 o výmere 951 m2 , trvalý trávny porast, 
odčlenená z pôvodnej parcely č. 2940/144     

   od Zinkovne Košice do majetku obce za 1,- Sk 
                  f/  - zloženie komisie pre prípravu osláv 750. výročia  predseda Ing.  
                        Vladimír Plžik, a členovia Ing. Anna Šestáková a Jaroslav  
                        Makovník /za hlasovali Ing. Bencová, Ing. Bohušová, Ing.  
                        Belica, Ing. Bulej, Ing. Mgr. Bednáriková, Miroslav Teťuľa,  
                        MUDr. Trnovská, MUDr. Koyš, Dušan Malko, Ing. Jamriška   
                        a hlasovania sa zdržal Jaroslav Makovník/ Harmonogram osláv  
                        by mal byť už v júni vypracovaný.    
                   g/  Ing. Bencová pripomenula, že doterajšia verzia monografie je  
                        uverejnená na webovej stránke, ktorá sa môže pripomienkovať,          
                        na základe pripomienok budú urobené korekcie v publikácii  
                   h/ vyvolanie rokovania so Slovenskými železnicami ohľadom  
                        budovy železničnej zastávky – úloha  pretrváva 
                   i/  konštituovanie zdravotno-sociálnej komisie a komisie školstva  
                       a mládeže – riešené v bode 2  
                   j/  príspevok evanjelickej a katolíckej cirkvi - riešené v bode 3 
                  k/  najakútnejšia situácia v dome na ul. Ďurka Langsfelda 22 bola  
                       vyriešená, nakoľko sa časť obyvateľov podarilo presťahovať na  
                       ul. 29. augusta a Partizánska 24.Úlohou stavebnej komisie spolu  
                       so zdravotno-sociálnou je zistiť možnosti a zároveň už urobiť  
                       prieskum, ktoré rodiny sú ochotné prispieť a podieľať sa na  
                       výstavbe bytov nízkeho štandardu, a ktoré sú neprispôsobivé,  
                       predsedovia komisií zostavia model riešenia 
                   l/  vypílenie lipy na cintoríne sa uskutočnilo. Komisia životného  
                       prostredia následne upozorňuje na opílenie líp, ktoré zasahujú na  
                       cestu a do urnového hája. Práce vykonajú do 31. marca 2007  
                       obecní hasiči a drevo bude použité na kúrenie v budove Požiarnej  



                       zbrojnice.  
                   m/ postup pri realizácii výsadby verejnej zelene – kancelárske práce  
                        a rozhodnutia vypracuje Jaroslav Kapusta a po konzultácii s Ing.  
                        Bencovou postup a výsadbu uskutoční koordinátor OÚ spolu  
                        s nezamestnanými v rámci aktivačných  prác 
 
                  n/ plot medzi ZŠ pri Domove dôchocov zaplátaný, priestor  
                      vyčistený- úloha splnená  
K bodu 2.  konštituovanie zdravotno-sociálnej komisie a komisie školstva a   
                  mládeže - členovia: MUDr. Mária Schmidtová, Ing. Gabriela    
                  Pecková, Andrea Krčuľová, Viktor Denke ml., Danica Blahušiaková,  
                  Elena Borsíková/ za hlasovali Ing. Bohušová, Ing. Bencová, Ing.  
                  Belica, Ing. Mgr. Bednáriková, Ing. Bulej, Dušan Malko, Miroslav  
                  Teťuľa, Jaroslav Makovník, Ing. Jamriška, a hlasovania sa zdržali  
                  MUDr. Trnovská a MUDr. Koyš/ 
 
 
K bodu 3.  zmeny rozpočtu tvoria prílohu č. 1 tejto zápisnice / za hlasovali                
                  Ing. Bencová, Ing. Belica, Ing. Mgr. Bednáriková, Ing. Bulej, Dušan   
                  Malko, Miroslav Teťuľa, Jaroslav Makovník, Ing. Jamriška, MUDr.  
                  Trnovská a hlasovania sa zdržali Ing. Bohušová a MUDr. Koyš/  
  
K bodu 4.   
             a / starosta obce informoval o vykonanej kontrole z ministerstva vnútra 
                 s doporučením zmeny koncepcie funkčnosti obecnej polície. Návrh na  
                 organizačnú zmenu OP a OHZ, podľa ktorej obec Sučany by mala 1   
                 pracovníka obecnej polície a 5 pracovníkov OHZ, obecné   
                 zastupiteľstvo schválilo s účinnosťou od 1. 4. 2007 /za návrh    
                 hlasovali Ing.  Bohušová, Ing. Bencová, Ing. Mgr. Bednáriková, Ing.  
                 Belica, Ing.  Bulej, MUDr. Koyš, MUDr. Trnovská, Dušan Malko,     
                 Ing. Jamriška,  Jaroslav Makovník a Miroslav Teťuľa/      
            b/  Ing. Madliak upozornil na bezpečnosť občanov, nie sú v obci   
                 vyznačené a osvetlené prechody pre chodcov                  
            c/  Ing. Bohušová navrhla vykonať audit dopravného značenia v obci 
 
K bodu 5. Správa hlavného kontrolóra k hospodáreniu FO Tatran Sučany a KK     
                 Tatran Sučany za rok 2006, čerpanie dotácií v roku 2006 OZ berie   
                 správu na vedomie 
             a/ Ing. Bencová a Dušan Malko podali návrh, že správu o hospodárení  
                 by mal predkladať každý predseda oddielu, ktorému bola poskytnutá   
                 dotácia 
             b/ Ing. Belica informoval o pripravovanom VZN VUC Žilinského kraja  
                 a omožnosti dotácií z VUC, kluby by si mali podať žiadosť do  



                 31.5.2007  
              
K bodu 6. 
             a/ žiadosť kolkárskeho klubu na 30 000,- Sk pri organizovaní     
                 medzinárodného turnaja v kolkoch OZ schválilo 20 000,- Sk /za  
                 hlasovali Ing.  Bohušová, Ing. Bencová, Ing. Mgr. Bednáriková, Ing.  
                 Belica, Ing.  Bulej, MUDr. Koyš, MUDr. Trnovská, Dušan Malko,     
                 Ing. Jamriška,  Jaroslav Makovník a Miroslav Teťuľa/      
             b/ OO PZ ponúklo obci zmluvu o spolupráci pri znižovaní kriminality,  
                 po vyšpecifikovaní činnosti sa k návrhu OZ vyjadrí 
 c/ starosta obce predložil OZ pozvánku na vernisáž Milan Hodža-  
                  štátnik európskeho formátu na 16. marca o 17. hod. v Prahe  
                  pozvanie platí pre troch hostí. OZ delegovalo starostu obce JUDr.  
                 Jozefa Petráša, CSc. farára ev. cirkvi Mgr. Jána Oslíka a poslanca   
                  obecného zastupiteľstva  Ing. Ivana Buleja. Na túto služobnú cestu  
                  OZ schválilo použitie súkromného motorového vozidla MT 616 BJ,   
                  ktoré vlastní starosta obce  
              d/ od 19.3.2007 je v šetrení Katastrálneho úraduMartin obnova  
                  katastrálneho operátu – určovanie hraníc pozemkov v oblasti  
                  Hradiská a Hrabiny – členmi komisie za obec sú Ing. Bohušová,  
                  Jaroslav Kapusta, Ing. Plžik a Dana Balková a  občania  
                  vykonávajúci aktivačné práce, ktorí budú fyzicky nápomocní pri 
                  meraniach v teréne 
              e/ Ing. Plžik informoval poslancov, o predbežných cenách za opravu  
                  strechy na budove MŠ podľa IZOLEX BAU Košice sedlová strecha   
                  bez izolácie 1.600 tis. Sk  
                  s izoláciou 1.850 tis. Sk 
                  plochá strecha bez izolácie 450 tis. Sk 
                  plochá strecha s izoláciou  800 -1.000 tis. Sk  
              f/ Valné zhromaždenie RZ Plutva s.r.o. Sučany zrušilo všetky pracovné   
                   miesta, Blažena Maňková sa stala konateľkou firmy za odplatu 500,-  
                   Sk mesačne a má záujem o prenájom bufetu v ŠD, nájom 4000,-  
                   Sk/mesačne mimo vykurovacieho obdobia - OZ berie na vedomie   
              g/ žiadosť šachistov o stretnutie so starostom obce ohľadom riešenia  
                   nových priestorov pre činnosť šachového oddielu na termíne sa  
                   dohodnú obidve zúčastnené strany 
              h/ zmena dátumu riadneho zasadnutia OZ z dôvodu neprítomnosti     
                   starostu obce z 26.4.2007 na 24. 4.2007   
              i/ zloženie redakčnej rady Sučianskych zvestí Ing. Vladimír Plžik,  
                 Ondrej Majtáň, Katarína Miháliková, Ing. Anna Šestáková, Miroslav  
                 Teťuľa, Ján Šesták, Bruno Horecký OZ schválilo redakčnú radu  /za                    
                  návrh hlasovali Ing.  Bohušová, Ing. Bencová, Ing. Mgr.  
                  Bednáriková, Ing. Belica, Ing.  Bulej, MUDr. Koyš, MUDr.  



                  Trnovská, Dušan Malko, Ing. Jamriška,  Jaroslav Makovník    
                  a Miroslav Teťuľa/      
              j/ Ing. Plžik informoval o zrušení nájmu 3-izbového bytu zo strany  
                 nájomcu p. Ondruša –  bytová komisia zasadne začiatkom mája,  
                 výpoveď je k 31.5.2007   
             k/ starosta obce informoval o stretnutí s ministrom obrany   
                 o pripravovanom jednaní s „BARMOU“  v správe ministerstva  
                 obrany o prevode resp. kúpe 12 bytových jednotiek do majetku  
                 obce na u. Stromovej a zámere vybudovať v spolupráci so silným  
                 podnikateľským subjektom a obcou Turč. Kľačany v lokalite Biele  
                 brehy rekreačnú oblasť 
             l/  vstup obce Sučany do Dolnoturčianskeho spolku – obecné    
                 zastupiteľstvo schválilo /za návrh hlasovali Ing.  Bohušová, Ing.  
                 Bencová, Ing. Mgr. Bednáriková, Ing.  Belica, Ing.  Bulej, MUDr.  
                 Koyš, MUDr. Trnovská, Dušan Malko, Ing. Jamriška,  Jaroslav  
                 Makovník a Miroslav Teťuľa/        
            m/ zmena kronikára obce Jána Žilku a zároveň aj za člena kultúrnej  
                 komisie/za návrh hlasovali Ing.  Bohušová, Ing. Mgr. Bednáriková,  
                 Ing. Belica, Ing.  Bulej, MUDr. Koyš, MUDr. Trnovská, Dušan  
                 Malko, Ing. Jamriška,  Jaroslav Makovník, Miroslav Teťuľa  
                 a hlasovania sa zdržala Ing. Bencová/      
            n/  prednosta obecného úradu predložil OZ žiadosť o kúpu areálu Plutva  
                 od p. Buriana a Kristíneka –OZ žiadosť berie na vedomie a 
                 Ing. Bencová informovala o práci komisie o predaji Plutvy.  
                 Z jednania vyplývajú 2 možnosti:    
                 s Kamilom Kubíkom  

- 1. možnosť s tým, že bude areál 2 roky v prenájme a po dvoch  
                       rokoch si p. Kubík odkúpi Plutvu. Po rokovaní bola vykonaná  
                       obhliadka Plutvy po kanalizácii, závady boli spísané a odstránené,  
                       zostalo iba odovzdanie kanalizácie, kde vznikol problém 21. chata  
                       nie je napojená – nebolo to v projekte    

- 2. možnosť je odkúpenie  za 8 mil. Sk a do 3 mesiacov budú 
peniaze na účte  so  zľavou pre občanov Sučian na športové účely  

                 OZ sa zhodlo na 2. možnosti – za predaj Plutvy hlasovali Ing.   
                 Bohušová, Ing. Bencová, Ing. Mgr. Bednáriková, Ing.  Belica, Ing.   
                 Bulej, MUDr. Koyš, MUDr. Trnovská, Dušan Malko, Ing. Jamriška,      
                 Jaroslav Makovník a Miroslav Teťuľa.  

      Predaj areálu Plutva Kamilovi Kubíkovi za 8 mil. Sk, adresa: Kamil                  
      Kubík, Tomášikova 4020/3 036 01 Martin, IČO: 10872426, 
      DIČ: 1020487270 
      parcely registra „C“ 

       parcela č. 1739/4 – ostatné plochy o výmere 7620 m2 
                 parcela č. 1739/7 -  zastavané plochy o výmere 36 m2  



                 parcela č. 1739/8 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/9 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/10 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/11 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/12 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/13 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/14 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/15 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/16 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/17 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/18 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/19 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/20 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/21 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/22 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/23 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/24 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/25 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/26 -  zastavané plochy o výmere 36 m2 

                 parcela č. 1739/27 -  zastavané plochy o výmere 22 m2 

                 parcela č. 1739/28 -  zastavané plochy o výmere 54 m2 

                 parcela č. 1739/29 -  zastavané plochy o výmere 336 m2 

                 parcela č. 1742/1 -  ostatné plochy o výmere 9 725 m2 

                 parcela č. 1742/2 -  zastavané plochy o výmere 58 m2 

                 parcela č. 1742/3 -  zastavané plochy o výmere 60 m2 

                 parcela č. 1742/4 -  zastavané plochy o výmere 32 m2 

                 parcela č. 1742/5 -  ostatné plochy o výmere 1 250 m2 

                 parcela č. 1742/6 -  ostatné plochy o výmere 201 m2 

                 parcela č. 1742/7 -  zastavané plochy o výmere 146 m2 
                 parcela č. 1742/8 -  zastavané plochy o výmere 135 m2 

 stavby 
 spoločenský objekt súp. č. 56     na parcele č. 1739/29 
                 rekreačná chata       súp. č. 1285 na parcele č. 1739/13  
                 rekreačná chata       súp. č. 1286 na parcele č. 1739/14 

                 rekreačná chata       súp. č. 1287 na parcele č. 1739/15 

                 rekreačná chata       súp. č. 1288 na parcele č. 1739/16 

                 rekreačná chata       súp. č. 1289 na parcele č. 1739/17 
                 rekreačná chata       súp. č. 1290 na parcele č. 1739/22 

                 rekreačná chata       súp. č. 1291 na parcele č. 1739/23 

                 rekreačná chata       súp. č. 1292 na parcele č. 1739/24 
                 rekreačná chata       súp. č. 1293 na parcele č. 1739/25 

                 rekreačná chata       súp. č. 1294 na parcele č. 1739/26 

                 rekreačná chata       súp. č. 1295 na parcele č. 1739/7 



                 rekreačná chata       súp. č. 1296 na parcele č. 1739/8  
                 rekreačná chata       súp. č. 1297 na parcele č. 1739/9 
                 rekreačná chata       súp. č. 1298 na parcele č. 1739/10 

                 rekreačná chata       súp. č. 1299 na parcele č. 1739/11 

                 rekreačná chata       súp. č. 1300 na parcele č. 1739/12 

                 chata                        súp. č. 1301 na parcele č. 1739/18 

                 chata                        súp. č. 1302 na parcele č. 1739/19 

                 chata                        súp. č. 1303 na parcele č. 1739/20 

                        chata                        súp. č. 1304 na parcele č. 1739/21 
        rekreačná chata       súp. č. 1305 na parcele č. 1739/28 

                 prevádzková budova súp. č. 1388 na parcele č. 1742/7 
                budova pokladne       súp. č. 1396 na parcele č. 1742/4 
                sklady                        súp. č. 1398 na parcele č. 1742/2 
                stavba                        súp. č. 1399 na parcele č. 1742/3 
                      +  hnuteľný majetok podľa prílohy 
 
            o/ Jaroslav Makovník informoval OZ z jednania kultúrnej a športovej  
                 komisie 

- vypracovanie štúdie, prípadne projektu na výstavbu šatní 
a sociálnych zariadení pre futbalový oddiel pri kolkárni -  Obecný 
bude kontaktovať Ing. Galmišovú na jej vypracovanie /za návrh 
hlasovali 

                     Ing.  Bohušová, Ing. Bencová, Ing. Mgr. Bednáriková, Ing.  Belica,     
                     Ing.  Bulej, MUDr. Koyš, MUDr. Trnovská, Dušan Malko, Ing.  
                     Jamriška,  Jaroslav Makovník a Miroslav Teťuľa/        

- vypracovanie znaleckého posudku na budovu Športového domu,  
                      reštaurácie Gól, parkoviska pri ŠD a Piškovského domu 
                     /za návrh hlasovali Ing.  Bohušová, Ing. Bencová, Ing. Mgr.  
                      Bednáriková, Ing.  Belica, Ing.  Bulej, MUDr. Koyš, MUDr.  
                      Trnovská, Dušan Malko, Ing. Jamriška,  Jaroslav   Makovník  
                      a Miroslav Teťuľa/  
 -   OZ schválilo za člena komisie kultúry a športu Petra Mušinského       
                 p/  Ing. Bencová informovala OZ z jednania komisie životného  
                      prostredia 

- OZ ukladá prednostovi obecného úradu stanoviť pravidlá pre  
     používanie štiepkovača a lisu na plasty a tiež zodpovednú osobu,  
     ktorá bude uvedené stroje spravovať a informovať o nich občanov         
     termín do 31.5.2007   
- požiadavka na pracovníka zberného dvora, zberný dvor by mal  
     byť otvorený iba za prítomnosti zodpovedného pracovníka, aby    
     bolo zabezpečené triedenie odpadov 
- žiadosti miestnych podnikateľov a živnostníkov o zníženie  
     poplatkov za odpad, zoznam  vypracuje Ing. Bencová 



                 -    za člena komisie životného prostredia Jaroslava Kapustu 
                      schválilo obecné zastupiteľstvo 
   r/  Ing. Bencová ako predseda Rady školy informovala o monitore,  
                      ktorého sa zúčastnilo 55 žiakov, plný počet žiakov, nikto nemusí  
                      robiť monitor v náhradnom termíne 
                 s/  Ing. Bohušová informovala o reklamácii ROEP-u 
                 t/  Ing. Mgr. Bednáriková informovala zo zasadnutia komisie  
                     územného plánu a výstavby , navrhnutého člena komisie Jozefa  
                     Pavlíka, obecné zastupiteľstvo schválilo 

    - 8. 2.2007 zahájenie kolaudácie časti kanalizácie, neboli dodržané  
      technické podmienky a kolaudácia bude pokračovať po odstránení     
      zistených závad    

                     - žiadosť 9 občanov z ulice Tehelná o vybudovanie spevnenej cesty 
                 u/  žiadosť Pavla Božíka z Turian, na vybudovanie malej vodnej  
                      elektrárne obecné zastupiteľstvo neschválilo  
                 v/  návrh zvýšenia platu starostovi obce zvýšiť z 3 na 3,3 násobok  
                      priemerného platu v národnom hospodárstve s účinnosťou od  
                      1.4.2007 /za návrh hlasovali, Ing. Mgr. Bednáriková, Ing.  Belica,  
                      Ing.  Bulej, MUDr. Koyš, MUDr. Trnovská,  Ing. Jamriška,   
                      Jaroslav Makovník a Miroslav Teťuľa a hlasovania sa zdržali Ing.  
                      Bohušová, Ing. Bencová a Dušan Malko /        
                 w/ obecné zastupiteľstvo schválilo kúpu nepoškodených stoličiek od  
                      Anny Ondákovej po 250,- Sk a bojler za 2000,- Sk 
                 x/  obecné zastupiteľstvo uložilo pracovníčke obecného úradu Elene  
                      Borsíkovej prešetriť situáciu starostlivosti o maloleté deti v rodine  
                      Počalových a predložiť návrh riešenia starostovi obce. 
       
           

  Celá rozhodujúca problematika z dnešného zasadnutia obecného 
zastupiteľstva bola zahrnutá do návrhu na uznesenie. Návrh na uznesenie 
vypracovala  členka návrhovej komisie – Ing. Mgr. Janka Bednáriková. 
Hlasovania sa zúčastnilo 11 prítomných poslancov a všetci boli za jeho prijatie. 

 
 

 Rokovanie ukončil starosta obce JUDr. Jozef Petráš CSc.. Prítomným 
poďakoval za účasť a zaželal všetkým zdravie, šťastie, úspechy v práci 
a rodinnú pohodu. 
 
Zapísala: Magdaléna Rybárová 

 
 
 
 



Ing. Vladimír Plžik   JUDr. Jozef Petráš CSc. 
    prednosta OcÚ                                          starosta obce 
 
 
 

I. Overovateľ:  Ing. Jarmila Bohušová 
 
 
II.       Overovateľ:  Ing. Eva Bencová 
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Z Á P I S N I C A 
OBECNÉHO  ZASTUPITEĽSTVA 

 
 

ktoré sa konalo dňa 24. apríla 2007  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Z á p i s n i c a 
z riadneho  zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 24. 4.  

2007  
 
Prítomní:  
 

1. JUDr. Jozef Petráš, CSc. – starosta obce  
2.  Ing. Vladimír Plžik – prednosta OÚ 
3.  Božena Balková – kontrolórka obce 
4.  Magdaléna Rybárová – zapisovateľka 
 
Poslanci: 
 

      1.  Ing. Mgr. Janka Bednáriková 
      2.  Ing. Peter Belica 
      3.  Ing. Eva Bencová 

2. Ing. Jarmila Bohušová 
3. Ing. Ivan Bulej 

 6.  Ing. Ján Jamriška 
 7.  MUDr. Richard Koyš 
 8.  Jaroslav Makovník  
 9.  Dušan Malko 
         10. Miroslav Teťuľa  
         11. MUDr. Iveta Trnovská 
         
  

 
Program: 

 
1. Kontrola plnenia uznesení 

   2. Voľba zástupcu starostu obce 
      3. Čerpanie rozpočtu obce za rok 2006   

                    4. Záverečný účet obce za rok 2006 
                    5. Správa hlavnej kontrolórky obce k záverečnému účtu obce 
                    6. Správa nezávislého audítora k záverečnému účtu obce 

                              7. Rôzne 
8. Návrh na uznesenie 
 

    Rokovanie OZ otvoril starosta obce JUDr. Jozef Petráš CSc. privítal 
prítomných a zároveň ich oboznámil s programom zasadnutia.  
 
K bodu 1. Kontrola uznesení 

a/  Ing. Vladimír Plžik rozdal poslancom materiál s návrhom osláv 750.  



    výročia prvej písomnej zmienky o Sučanoch 
b/  Ing. Mgr. Janka Bednáriková informovala zo spoločného zasadnutia    
    komisie výstavby a územného plánovania a sociálno-zdravotnej  
    komisie školstva a mládeže o štyroch lokalitách, v ktorých by sa mohlo  
    uvažovať s vyriešením naliehavej situácie  s ubytovaním rómskych  
    spoluobčanov a to na ul. Fučíkovej, v Hrabinách, za ul. 1. mája a za  
    firmou Fatran 
c/  starosta obce informoval prítomných  o zmenách týkajúcich sa  
   dopravného značenia, nakoľko už prebehli konzultácie s firmou  
   HAKOM, od ktorej má prísť cenová ponuka na vypracovanie   
   dopravného auditu   

          d/  reklamácia ROEP- u, zatiaľ zostáva vo vybavovaní 
          e/   starosta obce informoval o priebehu rokovania so zástupcami ŽSR   
              o stave budovy stanice a s riešením – budova smerom na Žilinu bude   
              asanovaná a o prevádzkovej budove smerom na Košice s vyjadrením do    
              septembra 2007, nakoľko ŽSR nemajú záujem o menšie stanice, tie sa  
              postupne likvidujú 
 
JUDr. Jozef Petráš, CSc. starosta obce navrhol poslancom obecného 
zastupiteľstva tri pracovné komisie v zložení: 
  

- návrhová komisia Ing. Ivan Bulej a MUDr. Iveta Trnovská 
/za návrh hlasovali Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Eva Bencová,  
MUDr. Richard Koyš, Jaroslav Makovník, Dušan Malko, MUDr. 
Iveta Trnovská, Ing. Ján Jamriška, Miroslav Teťuľa,  Ing. Peter 
Belica a Ing. Mgr. Janka Bednáriková, hlasovania sa zdržal Ing. Ivan 
Bulej/ 

 
- za overovateľov zápisnice MUDr. Richadr Koyš a Miroslav 

Teťuľa 
                  /za návrh hlasovali Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Miroslav Teťuľa,   
                  Ing. Eva Bencová, Ing. Ivan Bulej, Dušan Malko, MUDr. Iveta    
                  Trnovská, Ing. Ján Jamriška, Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica,  
                  Ing. Jarmila Bohušová a hlasovania sa zdržal MUDr. Richard Koyš/ 
 

- volebná a mandátová komisia  Ing. Ján Jamriška a Ing. Peter 
Belica 

                 /za návrh hlasovali Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter Belica,  
                 Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník, Dušan   
                 Malko, Miroslav Teťuľa, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Eva Bencová a  
                 Ing. Ján Jamriška, MUDr. Richard Koyš/ 
 
K bodu 2.   a/ za zástupcu starostu obce navrhol JUDr. Jozef Petráš CSc. Dušana   



               Malku, poslanci si zvolili spôsob hlasovania za tajný 
              / za tajné hlasovanie hlasovali  Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Miroslav      
              Teťuľa, MUDr. Richard Koyš, Ing. Eva Bencová, Ing. Ivan Bulej,  
              Dušan Malko, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján Jamriška, a Ing. Jarmila   
              Bohušová/ 

 
              b/ pred voľbou starosta predložil obecnému zastupiteľstvu okruh  
                 úkonov, ktoré by mal zástupca starostu vykonávať a sú prílohou tejto  
                 zápisnice  Ing. Ján Jamriška oznámil výsledok tajného hlasovania p.  
                 Dušan Malko bol zvolený za zástupcu starostu obce  /počtom hlasov                        
                 za 8, proti 3, nikto sa  nezdržal hlasovania/ 
 
 K bodu 3.   Čerpanie rozpočtu obce za rok 2006 bolo v príjmovej aj vo   
                    výdavkovej časti v súlade s upraveným rozpočtom na rok 2006 
                    Čerpanie rozpočtu k 31.12.2006 schválilo jednohlasne obecné  
                    zastupiteľstvo počtom hlasov 11 za  
 
K bodu 4. a/ Obecné zastupiteľstvo schválilo Záverečný účet obce za rok 2006      
                     a celoročné hospodárenie obce v roku 2006 bez výhrad  
            / za hlasovali Ing. Bencová, Ing. Belica, Ing. Mgr. Bednáriková,  
                     Ing. Bulej, Dušan Malko, Miroslav Teťuľa, Jaroslav Makovník,  
                     Ing. Jamriška, MUDr. Trnovská, Ing. Bohušová a MUDr. Koyš/ 
       
                 b/  Prebytok z rozpočtového hospodárenia roku 2006 vo výške 3050  
                      tis. Sk bude rozdelený do rezervného fondu 10% t.j. 305 tis. Sk  
                      a 2745 tis. Sk na kapitálové výdavky v roku 2007  
                      OZ schválilo rozdelenie prebytku  
            / za hlasovali Ing. Bencová, Ing. Belica, Ing. Mgr. Bednáriková,  
                     Ing. Bulej, Dušan Malko, Miroslav Teťuľa, Jaroslav Makovník,  
                     Ing. Jamriška, MUDr. Trnovská, Ing. Bohušová a MUDr. Koyš/ 
 
K bodu 5.   p. Božena Balková predniesla správu hlavnej kontrolórky obce  
                   k záverečnému účtu obce, ktorú OZ berie na vedomie 
 
K bodu 6.  Správu nezávislého auditora o audite účtovnej závierky Obce Sučany   
                  za rok 2006 OZ berie na vedomie 
 
 
K bodu 7. a/ Ing. Plžik predložil OZ na schválenie výdavky rozpočtu vo výške  
                    1440 tis. Sk, ktoré budú predmetom ďalšej zmeny rozpočtu a to: 

1. nákup LIAZ vo výške 180 tis. Sk 
2. opravu nakladača UNC vo výške 110 tis. Sk 



3. spoluúčasť obce na vybudovaní ihriska minifutbalu vo výške 
400 tis. Sk 

4. spoluúčasť na vybudovaní viacúčelového ihriska vo výške 500 
tis. Sk 

5. projektová dokumentácia 250 tis. Sk 
 

 b/ predseda kultúrno-športovej komisie predniesol žiadosť na  
                      rozdelenie komisie na kultúrnu a športovú a OZ schválilo  
                      rozdelenie komisií na: 

1. športová komisia – predseda Jaroslav Makovník 
členovia- Ing. Ján Jamriška, Miroslav Plžik, Ján Ondrejčík, 
Peter Slobodník, Peter Mušinský 

                 / za hlasovali Ing. Bencová, Ing. Belica, Ing. Mgr. Bednáriková,  
                          Ing. Bulej, Dušan Malko, Miroslav Teťuľa, Jaroslav Makovník,  
                          Ing. Jamriška, MUDr. Trnovská, Ing. Bohušová a MUDr. Koyš/ 

2. kultúrna komisia – predseda Miroslav Teťuľa 
členovia – Katarína Miháliková, Ing. Anna Šestáková, Mgr. 
Jarmila Hanáková, Ján Šesták, Miroslav Mihálik, Dana 
Cervanová, Ján Žilka 

                  / za hlasovali Ing. Belica, Ing. Mgr. Bednáriková, Ing. Bulej,  
                            Dušan Malko, Miroslav Teťuľa, Jaroslav Makovník, Ing.  
                            Jamriška, MUDr. Trnovská, Ing. Bohušová a MUDr. Koyš,  
                            proti hlasovala Ing. Bencová/ 
                       
                     c/  p. Anna Ondáková uvoľnila priestory v RKD a podala žiadosť  
                          o odpustenie nájmu za dva mesiace počas jej práceneschopnosti         
                          OZ schválilo odpustenie nájmu / za hlasovali Ing. Bencová, Ing.  
                          Belica, Ing. Mgr. Bednáriková, Ing. Bulej, Dušan Malko,  
                          Miroslav Teťuľa, Jaroslav Makovník, Ing. Jamriška, MUDr.                          
                          Trnovská, Ing. Bohušová a MUDr. Koyš/ 
 
                      d/ Kontrolórka obce informovala OZ o postupe prác a príprave  
                          zmluvy o predaji areálu Plutva 
 
                      e/  Ing. Plžik predložil OZ žiadosť Klubu slovenských turistov  
                           v Sučanoch o odkúpenie pozemku pod turistickou základňou-  
                           OZ posúva žiadosť na jednanie v roku 2008  
                 / za hlasovali:Ing. Belica, Ing. Mgr. Bednáriková,  
                          Ing. Bulej, Dušan Malko, Miroslav Teťuľa, Ing. Jamriška,         
                          MUDr.   Trnovská, Ing. Bohušová a MUDr. Koyš, zdržali sa    
                          Ing. Bencová a Jaroslav Makovník/ 
 
 



                      f/  Ing. Plžik predložil OZ žiadosť Kamila Kubíka o odkúpenie  
                           pozemku za turistickou základňou – OZ posúva žiadosť na  
                           jednanie v roku 2008  
                          / za hlasovali Ing. Belica, Ing. Mgr. Bednáriková, Ing. Bulej,   
                           Dušan Malko, Miroslav Teťuľa, Ing. Jamriška, MUDr.  
                           Trnovská, Ing. Bohušová a MUDr. Koyš, zdržali sa Ing.  
                           Bencová a Jaroslav Makovník/ 
 
                     g/  Ing. Plžik informoval OZ o jednaní ohľadom projektov šatní,     
                          ktoré sa uskutoční 3. mája o 10.00 hod  
 
                     h/   Ing. Plžik predložil OZ žiadosť Jaroslava Jamrišku  
                           o odkúpenie pozemku pod bufet Corgoň – nakoľko je predĺžená  
                           doba nájmu do 31.12.2007 a obec dala vypracovať   
                           architektonickú štúdiu centra obce – obecné zastupiteľstvo  
                           neschvaľuje odpredaj pozemku     
                      i/ predseda kultúrnej komisie Miroslav Teťuľa oznámil poslancom,  
                          že na hrobe Ď. Langsfelda chýba pamätná tabuľa. OZ uložilo  
                          prednostovi obecného úradu Ing. Plžikovi, po dohode  
                          s primátorkou mesta Kremnica, spolu s predsedom kultúrnej  
                          komisie vycestovať do Kremnice  
                      j/  starosta obce informoval poslancov o zasadnutí Spoločného  
                          obecného úradu v Sučanoch, nakoľko má vývoj stavebníctva  
                          stúpajúcu tendenciu, je potrebné vytvorenie jedného pracovného  
                          miesta stavebného inžiniera na Spoločnom obecnom úrade v  
                          Sučanoch / za hlasovali Ing. Belica, Ing. Mgr. Bednáriková, Ing.  
                          Bulej, Dušan Malko, Miroslav Teťuľa, Ing. Jamriška,                  
                          MUDr. Koyš, Ing. Bencová, Jaroslav Makovník, hlasovania sa                        
                          zdržala Ing. Bohušová a MUDr. Trnovská od 18.00 hod. nebola  
                          prítomná na zasadnutí OZ z pracovných dôvodov/ 
                   k/  Ing. Belica informoval zo zasadnutia komisie správy majetku a    
                        finančno-ekonomickej. Na základe doporučenia komisie navrhol     
                         OZ zvýšiť úväzok hlavného kontrolóra zo 6 na 8 hodín z dôvodu    
                         množstva nadčasových hodín. OZ schválilo zvýšenie úväzku  
                         hlavného kontrolóra na 8 hodín /za hlasovali Ing. Belica, Ing.  
                         Mgr. Bednáriková, Ing. Bulej, Dušan Malko, Miroslav Teťuľa,  
                         Ing. Jamriška, MUDr. Koyš, Ing. Bencová, Jaroslav Makovník a  
                         Ing. Bohušová/ 
 
                   l/   Ing. Mgr. Bednáriková informovala o činnosti komisie územného     
                        plánu a výstavby, z jednania komisie vyplynula požiadavka na  
                        účasť investora na zasadnutí OZ, aby informoval OZ s prácami  
                        a postupom napájania na kanalizáciu  



                    m/ Ing. Mgr. Bednáriková predložila poslancom žiadosti na  
                         odpredaj pozemkov pod garáže od Petra Baláža, a Petra Skokňu  
                         OZ schválilo odpredaj pozemkov: 
                       1. Petrovi Balážovi KN 2100/152 po 150,-Sk/m2 o výmere 18 m2 
                       2. Petrovi Skokňovi KN 2100/151 po 150,-Sk/ m2  o výmere 18 m2 
                /za hlasovali Ing. Belica, Ing. Mgr. Bednáriková, Ing. Bulej,  
                         Dušan Malko, Miroslav Teťuľa, Ing. Jamriška, MUDr. Koyš,  
                         Ing. Bencová, Jaroslav Makovník a Ing. Bohušová/ 
                         Žiadosť p. Vydrovej na odpredaj pozemku pod asanovaným  
                         domom na ul. Námestie SNP posunulo OZ na jednanie  v roku  
                         2008 
                      n/ starosta obce informoval poslancov OZ o projekte okružnej  
                          križovatky  v centre Sučian pri benzínovej pumpe, poslanci OZ  
                          navrhli zástupcom obce vytvoriť podmienky na návštevu  
                         Tvrdošína a dať posúdiť odborníkom križovatku z hľadiska  
                         bezpečnosti chodcov  
                      o/ poslanci upozornili, že je nutná oprava cesty v Hrabinách a na  
                          začiatku ulice Komenského smerom od  Hlavnej – oprava bude  
                          prevedená pri najbližšom asfaltovaní komunikácií 
                      p/ Ing. Plžik predložil žiadosť Martina Rybára na predaj pozemku  
                          KN 1869/80 po 90 Sk/ m2  OZ súhlasí s predajom / za hlasovali  
                          Ing. Belica, Ing. Mgr. Bednáriková, Ing. Bulej, Dušan Malko,  
                          Miroslav Teťuľa, Ing. Jamriška, MUDr. Koyš, Ing. Bohušová  
                          hlasovania sa zdržali Ing. Bencová, Jaroslav Makovník / 
                      r/ Ing. Bencová informovala OZ zo zasadnutia komisie životného  
                         prostredia o smetisku pri čističke odpadových vôd – smetisko  
                         bude odstránené. Na žiadosť p. Matulu o vypílenie smrekov je  
                         presunutý termín o 1 rok  a najskôr bude nutné doriešiť  
                         vlastnícke práva k pozemku s Pozemkovým fondom    
                     s/ Ďalej upozornila, že je potrebné na cintoríne urobiť údržbu  
                         vodovodov a určiť, či by sa nedala uskutočniť aj na cintoríne  
                         výsadba drevín a riešiť nedodržiavanie pokynov na vyhĺbenie  
                         hrobov  od pohrebných služieb pracovníci obecného úradu budú   
                         problémy riešiť  
                    t/ Ing. Bencová informovala OZ, že náhradná výsadba za roky  
                        2002-2005 je uskutočnená a zostáva už len uskutočniť výsadbu  
                         za rok 2006 
                    u/  žiadosť Ing. Ľubice Obžutovej na zníženie poplatku za  
                         komunálny odpad – OZ súhlasí so znížením poplatku na 80,- Sk  
                         v roku 2007 
                    v/ Ing. Bohušová informovala OZ zo zasadnutia Dozornej rady RZ   
                         Plutva s. r. o Sučany s tým, že ubytovacia časť v ŠD je  
                        uzatvorená po 1. poschodie. Bola prevedená inventúra v bufete  



                        a konateľka p. Maňková si prenajala bufet ako živnostníčka. 
                    w/ Ing. Richard Koyš podal informáciu zo zasadnutia komisie  
                        sociálno-zdravotnej, školstva a mládeže s potrebou vytvorenia  
                        priestorov pre druhého detského lekára, nakoľko je nutné riešiť    
                        dlhé čakanie v čakárni  
   
   Celá rozhodujúca problematika z dnešného zasadnutia obecného zastupiteľstva 
bola zahrnutá do návrhu na uznesenie. Návrh na uznesenie vypracoval člen 
návrhovej komisie Ing. Ivan Bulej. Hlasovania sa zúčastnilo 10 prítomných 
poslancov a všetci boli za jeho prijatie. 
 
Rokovanie ukončil starosta obce JUDr. Jozef Petráš, CSc., poďakoval 
prítomným za účasť na zasadnutí a zaželal všetkým zdravie, šťastie a veľa 
úspechov v práci i v rodine. 
 
 
Zapísala: Magdaléna Rybárová  
 
 
 
 
 
 
 
     Ing. Vladimír Plžik                                      JUDr. Jozef Petráš, CSc. 
prednosta obecného úradu                                       starosta obce 
 
 
 

I. Overovateľ: MUDr. Richard Koyš   
 
   
 
     II.      Overovateľ :  Miroslav Teťuľa   



 
 

 
 

 
 

Z Á P I S N I C A 
OBECNÉHO  ZASTUPITEĽSTVA 

 
 

ktoré sa konalo dňa 24. mája 2007  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Z á p i s n i c a 
z 5. riadneho  zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa  

24. 5.  2007  
 
 
 



Prítomní:  
 

1. JUDr. Jozef Petráš, CSc. – starosta obce  
2.  Ing. Vladimír Plžik – prednosta OcÚ 
3.  Božena Balková – kontrolórka obce 
4.  Magdaléna Rybárová – zapisovateľka 
 
Poslanci: 
 

      1.  Ing. Mgr. Janka Bednáriková 
      2.  Ing. Peter Belica 
      3.  Ing. Eva Bencová 

4.  Ing. Jarmila Bohušová 
5.  Ing. Ivan Bulej 

 6.  Ing. Ján Jamriška 
 7.  MUDr. Richard Koyš 
 8.  Jaroslav Makovník  
 9.  Dušan Malko 
         10. Miroslav Teťuľa  
                  
  

 
Program: 

 
1. Kontrola plnenia uznesení 

   2. Informácia o stave prác na kanalizácii v obci 
      3. Informácia o okružnej križovatke v centre obce 
          4. Čerpanie rozpočtu obce k 31.3.2007   

                    5. Informácie o činnosti komisií 
                    6. Rôzne 

7. Návrh na uznesenie 
 

    Rokovanie OZ otvoril starosta obce JUDr. Jozef Petráš, CSc., privítal 
prítomných a zároveň ich oboznámil s programom zasadnutia, s presunom 
medzi jednotlivými bodmi programu. 
Poslancom obecného zastupiteľstva navrhol pracovné komisie v zložení: 
  
- návrhová komisia v zložení Ing. Belica a Jaroslav Makovník 
 /za návrh hlasovali Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. 
Ivan Bulej, Dušan  Malko, Miroslav Teťuľa, Ing. Eva Bencová,  Ing. Ján 
Jamriška, MUDr. Richard Koyš, hlasovania sa zdržali  Ing. Peter Belica a 
Jaroslav Makovník/ 
 



- za overovateľov zápisnice Ing. Mgr. Bednáriková a Dušan Malko 
/za návrh hlasovali Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ivan Bulej, Miroslav Teťuľa, 
Ing. Eva Bencová,  Ing. Ján Jamriška, MUDr. Richard Koyš, Ing. Peter Belica 
Jaroslav Makovník, hlasovania sa zdržali  Ing. Mgr. Janka Bednáriková a Dušan  
Malko / 
 
K bodu 2. a/ Starosta obce privítal zástupcov Turčianskej vodárenskej     
                 spoločnosti riaditeľa spoločnosti Ing. Čelinského a technickú  
                 námestníčku Ing. Ouzkú, ktorí poslancom vysvetlili problematiku  
                 týkajúcu sa postupného odovzdávania kanalizácie. Zároveň vysvetlili  
                 nutnosť odpredaja cestnej kanalizácie, ktorá sa nachádza na  
                 pozemkoch parc. č. KN 1995,1968/2 v k. ú. Sučany. OZ súhlasí  
                 s realizáciou kúpnej zmluvy č. 102/2007 odpredajom za l,- Sk 
                 /za návrh hlasovali Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter Belica,  
                 Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník, Dušan   
                        Malko, Miroslav Teťuľa, Ing. Eva Bencová,  Ing. Ján Jamriška,  
                 MUDr. Richard Koyš/ 
                b/ Ing. Bohušová navrhla znovu sfunkčniť  trativody dažďovej vody  
                   na komunikáciách  
                c/ p. Jozef Pavlík upozornil na nedostatky v odstraňovaní závad pri  
                   kanalizácii a informoval o priebehu kontrolného dňa na stavbe  
                   kanalizácie, zároveň poskytne informáciu občanom aj formou  
                   článku v Sučianskych zvestiach       
                 d/ p. Petrovová z ul. Kollárova sa sťažovala na priebeh prác pri  
                    realizácii kanalizácie, nakoľko boli trativody dažďovej vody  
                    zasypané pieskom pri väčšom daždi jej voda  a blato z cesty vteká  
                    do dvora a po podstení až ku dverám domu 
                 e/ p. Urban z ulice Horčičkova informoval OZ o zlej kvalite asfaltu   
                    pri konečných úpravách, je potrebné kontrolovať a prípadne  
                    zastaviť povolenie na rozkopávku 
                 f/ p. Kornuta pripomenul, že stavebný dozor si neplní svoje  
                    povinnosti a nekontroluje priebeh a kvalitu vykonaných prác  
                    a upozornil na zlé zhutňovanie výkopov 
K bodu 6 a/ p. Borič informoval poslancov OZ o priebehu zberu komunálneho  
                    odpadu na základe získaných informácií z návštevy Dubnice nad  
                    Váhom – zber je uskutočňovaný vrecovým systémom a občan platí  

len za množstvo vyprodukovaného odpadu 
                b/ p. Petrovová navrhla rozšíriť množstvo kontajnerov na  sklo a  

  plasty    
                c/ MUDr. Koyš navrhol preveriť u odberateľov aj možnosť zberu tzv.  
                    tetrapack obalov  
                d/ p. Kornuta požiadal o rozšírenie zberu v zbernom dvore aj na papier  
                    a kartónové obaly, OZ súhlasilo s rozšírením zberu 



K bodu 1 a/ kontrola uznesení  
                b/  k požiadavkám ku kanalizácii riešené v bode 2            
                c/  k jednaniu v Kremnici – prednosta obecného úradu informoval    
                     o rozhovore s primátorkou mesta Kremnica a o tom, že 23.6. t.r. sa   
                     bude konať odhalenie pamätnej tabule na hrobe Ďurka Langsfelda  
K bodu 3 a/ Informáciu k okružnej križovatke predniesol starosta obce   
                   a informoval OZ o ceste predstaviteľov obce do Tvrdošína 
 b/ Ing. Bednáriková oboznámila prítomných s výsledkami cesty  
                  a skonštatovala, že prevádzka okružnej križovatky v Tvrdošíne  
                  vyriešila problémy bezpečnosti chodcov a spomalenie jazdy cez  
                  obec. Križovatka je v prestavbe, nakoľko je komplikované prejsť  
                  križovatku s nadrozmerným nákladom a autá poškodzovali chodník –  
                  tieto poznatky je potrebné zakomponovať už do plánov a podmienok   
                  t.j. zväčšenie priemeru a tiež zväčšenie ostrovčekov pre chodcov  
                        a žiadať aj o lepšie osvetlenie križovatky.  
              c/ Za realizáciu okružnej križovatky v centre obce hlasovali Ing. Mgr.  
                  Janka Bednáriková, Ing. Peter Belica, Ing. Jarmila Bohušová, Ing.  
                  Ivan Bulej, Jaroslav Makovník, Dušan Malko, Miroslav Teťuľa, Ing.  
                  Eva Bencová,  Ing.  Ján Jamriška, proti hlasoval   MUDr. Richard  
                  Koyš/ 
                  OZ schválilo realizáciu okružnej križovatky 
K bodu 4 a/ Ing. Plžik predniesol poslancom čerpanie rozpočtu k 31.3.2007  
                  a konštatoval, že až na niekoľko drobností je v súlade so schváleným  
                   rozpočtom pre rok   
                  2007 tak v príjmovej, ako aj vo výdavkovej časti. 
K bodu 5 a/ Ing. Belica  predseda komisie správy majetku a finančno- 
                  ekonomickej informoval poslancov s priebehom zasadnutia komisie  
                  a doporučil OZ pri predaji nehnuteľnosti nad 500 tis. Sk aby mala  
                  komisia možnosť sa vyjadriť k pripravovanej zmluve 
                1. zvýšenie výdavkov z hľadiska bezpečnosti na oplotenie detského  
                    ihriska o 70 tis. Sk - OZ schválilo výdavok  s následným  
                    zakomponovaním do zmeny rozpočtu    
                2. predložil žiadosť p. Ďubákovej o zníženie nájmu z dôsledku  
                    uzatvorenia ŠD – OZ posunulo žiadosť do budúceho zasadnutia 

      3. predložil žiadosť p. Maňkovej o zníženie nájmu za priestory bufetu  
          v ŠD – OZ posunulo žiadosť do budúceho zasadnutia 
      4. komisia správy majetku a finančno-ekonomická doporučila OZ  
          vyradenie diktafónu a scannera z dôvodu  nevýhodnej opravy –  
          náklady na opravu by boli podstatne vyššie ako na zakúpenie  
          nových. OZ súhlasilo s vyradením a následným zneškodnením  
      5. zmenu odmeny z uznesenia č. 2 z 9.2.2007 všetkým predsedom                   
          komisií  na 600,- Sk za jedno zasadnutie od 1.1.2007 – OZ schválilo  
          zmenu /za hlasovali  Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter  



          Belica, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,  
          Dušan  Malko, Miroslav Teťuľa, Ing. Eva Bencová,  Ing. Ján  
          Jamriška, MUDr. Richard Koyš/ 
      6. komisia navrhuje OZ schváliť uhrádzanie faktúr starostovi obce  
          v plnej výške, nakoľko zmluva s mobilným operátorom je len na  
          400 min.- OZ súhlasilo   

                7. taktiež uhrádzanie faktúr za telefón Ing. Rybárovi do ukončenia  
           zmluvy s mobilným operátorom – OZ súhlasilo s návrhom 
      8. návrh na odpustenie pohľadávky vo výške 900,- Sk za poplatok za      
           komunálny odpad p.Eve Chabadovej z dôvodu úmrtia- OZ  
           súhlasilo s odpustením pohľadávky 
      9. návrh na odpustenie pohľadávky p. Jozefovi Lukáčovi vo výške   
          300,- Sk z dôvodu zmeny trvalého pobytu v Malej Domaši –OZ    
          súhlasilo s odpustením pohľadávky 
      10.žiadosť Klubu slovenských turistov o odpredaj válend zo ŠD - 
           OZ na základe doporučenia komisie súhlasilo s vyradením  
           a následným odpredajom válend za l,- Sk/kus pre Klub  

                    slovenských turistov /za hlasovali Ing. Mgr. Janka Bednáriková,  
                    Ing. Peter Belica,  Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ivan Bulej, Jaroslav  
                    Makovník, Dušan Malko, Miroslav Teťuľa, Ing. Eva Bencová,  Ing.   
                    Ján Jamriška, MUDr. Richard Koyš/ 

      b/ Ing. Bohušová informovala OZ zo zasadnutia bytovej komisie  
         s návrhom na schválenie poradovníka na byty: 
        1. Na trojizbové byty: 1. Ján Džugan 
 2. Jaromír Giba 
 3. Robert Pražma 
 4. Ivan Čech 
        2. Na jednoizbové byty: 1. Zuzana Budriliaková 
                                         2. Renata Farkašová 
                                         3. Jaromír Giba 
                                         4. Ivan Čech 
                                         5. Bohumil Karcol 

                    OZ schválilo poradovník na byty /za hlasovali Ing. Mgr. Janka               
      Bednáriková, Ing. Peter Belica,  Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ivan  
      Bulej, Jaroslav Makovník, Dušan Malko, Miroslav Teťuľa, Ing.  
      Eva Bencová,  Ing. Ján Jamriška, MUDr. Richard Koyš/ 

 c/ Ing. Plžik navrhol presunúť riadne zasadnutie OZ z 21. júna (Dni  
            Milana Hodžu) na júl, pričom termín bude upresnený starostom   
            obce 
        d/ predseda kultúrnej komisie Miroslav Teťuľa oboznámil poslancov   
            s prípravami dňa detí, ktorý sa uskutoční dňa 2. júna 2007  
            v priestoroch starého ihriska a zároveň oboznámil prítomných  
            s činnosťou komisie 



        e/ predseda športovej komisie Jaroslav Makovník predniesol správu  
            o činnosti  komisie 
        f/ predseda komisie verejného poriadku Dušan Malko v správe  
           o činnosti komisie informoval poslancov  s riešením sťažností  
           a zadržaní páchateľa na ul. 29. augusta, zároveň žiadal doručovanie  
           pozvánok a materiálov pre poslancov doručiť najneskôr do 20.00  
           hod.  
       g/ Ing. Plžik poveril Ing. Juraja Laššutha preveriť termín prvej  
           písomnej zmienky o Sučanoch a nakoľko je nutné preveriť  
           pravdivosť údajov navrhol aj zrušiť komisiu pre prípravu osláv  
           750. výročia prvej písomnej zmienky o Sučanoch  
       h/ MUDr. Richard Koyš v správe o činnosti komisie sociálno-   
           zdravotnej, školstva a mládeže predložil žiadosti v hmotnej núdzi,   
           starosta akceptoval návrhy komisie. Nakoľko sa sprísnili    
           podmienky pre prácu na aktivačných prácach je potrebné sledovať  
           zmeny – poverená pracovníčka OU p. Borsíková 
       i/  nakoľko náklady na prevádzku a údržbu cintorína a DS / je  
           potrebné odkúpenie ďalšieho pozemku pod cintorín, oplotenie a  
           stúpajú aj ceny energií/ poverená pracovníčka OU p. Hvizdáková  
           predložila poslancom návrh na úpravu poplatkov a to: 400,- Sk  
           dospelý, 200,- Sk dieťa,200,- Sk urna,  hrobka 1200,- Sk za jedno  
           hrobové miesto na 10 rokov  

                     /za hlasovali Ing. Mgr. Janka Bednáriková,  Ing. Peter Belica,  
                     Jaroslav Makovník, Dušan Malko, Miroslav Teťuľa, Ing. Ján  
                     Jamriška, MUDr. Richard Koyš  a zdržali sa Ing. Eva Bencová Ing.  
                     Jarmila Bohušová a Ing. Ivan Bulej/ 

           a poplatok za Dom smútku  v Sučanoch 500,- Sk s účinnosťou od  
           1.6.2007   
           /za hlasovali Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter Belica,  Ing.  
            Jarmila Bohušová, Ing. Ivan Bulej, Jaroslav   Makovník, Dušan  
            Malko, Miroslav Teťuľa, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Richard Koyš     
            a hlasovania sa zdržala Ing. Eva Bencová/ 
        j/ p. Pavlovič z ul. Kuzmányho sa sťažoval na znečisťovanie  
           prostredia rómskymi spoluobčanmi a hlavne na hlučné správanie  
           a nepovolené stavby v priestoroch dvora  Partizánskej 24 – starosta  
           obce prisľúbil nápravu vyprataním dvora do konca nasledujúceho  
            týždňa    
         k/ starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva  
             koncept rámcovej zmluvy o poskytovaní služieb v oblasti  
             získavania finančných prostriedkov z fondov EÚ 
          l/ prednosta obce informoval poslancov o prípravách na Hodžove   
             dni, ktoré sa uskutočnia od 21.6.-24.6.2007  
         m/ starosta obce informoval o možnosti zapojenia sa obce do  



             projektu s občianskym združením RESCUE TEAM SLOVAKIA  
            A SLOVAK RADAR  
         n/ starosta obce predložil návrh na riešenie detského ihriska pri  
             evanj. kostole 
        o/ starosta obce informoval poslancov o možnosti zlúčenia MŠ a ZŠ 
 

 Celá rozhodujúca problematika z dnešného zasadnutia obecného zastupiteľstva 
bola zahrnutá do návrhu na uznesenie. Návrh na uznesenie vypracoval člen 
návrhovej komisie Ing. Peter Belica. Hlasovania sa zúčastnilo 10 prítomných 
poslancov a všetci boli za jeho prijatie. 
 
Rokovanie ukončil starosta obce JUDr. Jozef Petráš, CSc., poďakoval 
prítomným za účasť na zasadnutí a zaželal všetkým zdravie, šťastie a veľa 
úspechov v práci i v rodinnom živote. 
 
 
Zapísala: Magdaléna Rybárová  
 
 
 
 
 
 
 
     Ing. Vladimír Plžik                                      JUDr. Jozef Petráš, CSc. 
prednosta obecného úradu                                       starosta obce 
 
 
 

I. Overovateľ: Dušan Malko   
 
   
 
     II.      Overovateľ :  Ing. Mgr. Janka Bednáriková   
 



 
O B E C     S U Č A N Y 

 
 
                                                                  

 
 

 
 

 
 

Z Á P I S N I C A 
OBECNÉHO  ZASTUPITEĽSTVA 

 
 

ktoré sa konalo dňa 26. júla 2007  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Z á p i s n i c a 
zo 6. zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 26.7. 2007  

 
Prítomní:  
 

1. JUDr. Jozef Petráš, CSc. – starosta obce  
2.  Ing. Vladimír Plžik – prednosta OcÚ 
3.  Božena Balková – kontrolórka obce 
4.  Magdaléna Rybárová – zapisovateľka 
 
Poslanci: 
 

      1.  Ing. Mgr. Janka Bednáriková 
      2.  Ing. Peter Belica 
      3.  Ing. Eva Bencová 

2. Ing. Jarmila Bohušová 
3. Ing. Ivan Bulej 

 6.  Ing. Ján Jamriška 
 7.  MUDr. Richard Koyš 
 8.  Jaroslav Makovník  
 9.  Dušan Malko 
         10. Miroslav Teťuľa  
         11. MUDr. Iveta Trnovská 
         
 Hostia:  podpísaní na prezenčnej listine 

 
Program: 

 
1. Zloženie sľubu poslanca obecného zastupiteľstva Jána                                        

Zubčeka 
2. Kontrola plnenia uznesení  
3. Zámer Prefa ZOZ, a.s. Sučany „Sučany – výroba 

kompostu s možnosťou jeho energetického využitia“ 
v areáli bývalého dobývacieho priestoru štrkopieskov 

4. Navrhované zmeny územného plánu 
5. Príprava výstavby bytov nižšieho štandardu 
6. Informácia o čerpaní rozpočtu k 30.6.2007  
7. Zmeny rozpočtu obce za rok 2007   
8. Informácia o činnosti komisií 
9. Rôzne 
10. Návrh na uznesenie 

              Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce JUDr. Jozef Petráš CSc. 
privítal prítomných, zároveň im predložil návrh o akceptáciu rokovacieho 



poriadku § 7 odst. 10 o diskusii, aby sa zasadanie OZ konalo v rámci 
schváleného programu a k jednej problematike sa môže poslanec vyjadriť len 
raz a v časovom limite na vyjadrenie max. 3 minúty 

                 /Za návrh hlasovali: Ing. Ivan Bulej, MUDr. Richard Koyš, Jaroslav Makovník, 
Dušan Malko, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján Jamriška, Ing. Peter Belica a Ing. 
Mgr. Janka Bednáriková/ 

 
Starosta obce navrhol tri pracovné komisie v zložení: 
  

- návrhová komisia Ing. Mgr. Janka Bednáriková a Jaroslav 
Makovník  

/Za návrh hlasovali: Ing. Ivan Bulej, MUDr. Richard Koyš, Jaroslav 
Makovník, Dušan Malko, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján Jamriška, 
Ing. Peter Belica a Ing. Mgr. Janka Bednáriková/ 
 
- za overovateľov zápisnice Ing. Ivan Bulej a MUDr. Iveta 

Trnovská 
/Za návrh hlasovali: Ing. Ivan Bulej, MUDr. Richard Koyš, Jaroslav 
Makovník, Dušan Malko, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján Jamriška, 
Ing. Peter Belica a Ing. Mgr. Janka Bednáriková/ 
 

Ing. Plžik prečítal list, v ktorom sa Ing. Jarmila Bohušová vzdala mandátu 
poslanca Obecného zastupiteľstva v Sučanoch. 
 
K bodu 1. podľa výsledkov volieb je kandidát na poslanca Ján Zubček, ktorý  
                zložil sľub poslanca obecného zastupiteľstva s platnosťou od  
                26.7.2007  
  
K bodu 2. Kontrola uznesení z 5. zasadnutia OZ konaného 24.5.2007 
 
K bodu 3. a/ Ing. Plžik oboznámil poslancov zo zámerom Prefa ZOZ, a.s.   
                   Sučany „Sučany – výroba kompostu s možnosťou jeho  
                   energetického      využitia“ v areáli bývalého dobývacieho priestoru  
                   štrkopieskov a požiadal starostu obce, aby bližšie informoval OZ  
                   o problematike znečisťovania dobývacieho priestoru štrkopieskov,  
                   bol pozastavený dovoz kalov – rozhodnutie zákaz dovozu  
                   akýchkoľvek substrátov, a po vzájomnej dohode s podnikom Prefa  
                   ZOZ a.s. požiada o nové rozhodnutie. Zároveň požiadal zástupcu  
                   tejto spoločnosti Mgr. Jána Kohúta s využívaním kompostu a výroby  
                   ekologického paliva 
                b/ Ing. Bencová žiadala o vysvetlenie spôsobu technologického  
                    postupu spracovania kompostu a následnej likvidácie skládky–  
                    Mgr. Jozef Oleza zástupca tejto firmy vysvetlil postup spracovania  



                    a likvidáciu skládky s tým, že v roku 2008 je zámerom spoločnosti  
                    vyťažiť a uviesť do pôvodného stavu s prekrytím ťažobného  
                    priestoru 
                 c/ Dušan Malko navrhol obhliadku kompostárne vo Veľkom Krtíši 
                     s radov poslancom a zároveň s pracovníkom OU 
                 d/ Ing. Mgr. Bednáriková sa pýtala, či po avizovaných opatreniach  
                     tejto firmy sa už nebude šíriť zápach – podľa vyjadrenia zástupcov  
                     firmy by sa už zápach nemal šíriť 
                 
K bodu 4. Ing. Plžik požiadal Ing. Mgr. Bednárikovú o informáciu k návrhu  
                  zmeny územného plánu z priemyselnej zóny na rekreačnú zónu  
                  /o 16.00 hod. prišiel na zasadnutie poslanec Miroslav Teťuľa, ktorý  
                  sa ospravedlnil za neskorší príchod z dôvodu služobnej cesty/ 
                  za návrh zmeny územného plánu hlasovali Ing. Ivan Bulej, MUDr.  
                  Richard Koyš, Jaroslav Makovník, Dušan Malko, MUDr. Iveta  
                  Trnovská, Ing. Ján Jamriška, Ing. Peter Belica, Ing. Mgr. Janka   
                  Bednáriková, Ing. Eva Bencová Ján Zubček a Miroslav Teťuľa/ 
 
K bodu 5. a/Ing. Mgr. Janka Bednáriková informovala OZ so stanoviskom  
                    komisie výstavby a územného plánu  
                b/ občan Anton Palovič predniesol sťažnosť na obyvateľov  
                    Partizánskej 24, s tým že znečisťujú prostredie a svojim správaním  
                    ohrozujú zdravie susedov 
 
K bodu 6. Ing. Plžik predložil poslancom čerpanie rozpočtu k 30.6.2007, ktoré  
                  je v príjmovej aj výdavkovej časti v súlade so chváleným rozpočtom  
                  pre rok 2007 
K bodu 7. Ing. Plžik informoval poslancov o návrhu zmeny rozpočtu pre rok  
                 2007, ktorý tvorí prílohu č. 1 tejto zápisnice s nasledovnými           
                 zmenami: 

- presun z údržby komunikácií na výstavbu šatní 1 954  tis. Sk 
- zníženie výdavkov na vianočnú výzdobu – 50 tis. Sk 
- zvýšenie výdavkov na pasportizáciu hrobo + 70 tis. Sk 
- zvýšenie výdavkov na údržbu DS – oprava chladenia + 13 tis. Sk 
- zvýšenie výdavkov na príspevok pre rímskokatolícku cirkev na 

vybudovanie parkoviska a ihriska pri kostole + 80 tis. Sk 
                  /za schválenie hlasovali Ing. Ivan Bulej, MUDr. Richard Koyš,  
                 Jaroslav Makovník, Dušan Malko, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján      
                 Jamriška, Ing. Peter Belica, Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Eva  
                 Bencová Ján Zubček a Miroslav Teťuľa 
K bodu 8.a/ predseda komisie ekonomickej a správy majetku Ing. Peter Belica  
                   predniesol návrh komisie na odmenu starostovi obce  a kontrolórke  
                  obce polročne /za hlasovali  Ing. Ivan Bulej, MUDr. Richard Koyš,  



                  Jaroslav Makovník, Dušan Malko, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján  
                  Jamriška, Ing. Peter Belica, Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ján  
                  Zubček, Miroslav Teťuľa a hlasovania sa zdržala Ing. Eva Bencová/ 
               1. odmena starostovi obce vo výške 40%  funkčného platu za obdobie  
                   január až jún 2007 
         /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, MUDr. Richard Koyš,  
                  Jaroslav Makovník, Dušan Malko, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján      
                  Jamriška, Ing. Peter Belica, Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ján  
                  Zubček, Miroslav Teťuľa a hlasovania sa zdržala Ing. Eva Bencová/ 
                2. odmena kontrolórke obce vo výške 30% funkčného platu za  
                  obdobie január až jún 2007 
         /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, MUDr. Richard Koyš,  
                  Jaroslav Makovník, Dušan Malko, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján      
                  Jamriška, Ing. Peter Belica, Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ján  
                  Zubček, Miroslav Teťuľa a hlasovania sa zdržala Ing. Eva Bencová/ 

    3. ekonomická komisia doporučila OZ schváliť: 
       a/ vyradenie a následný odpredaj UNC za 15.000,- Sk –OZ schválilo    
           vyradenie UNC /za hlasovali všetci 11 poslanci/ 
       b/ nákup nového UNC za 275.000,- Sk- OZ schválilo nákup nového  
           UNC /za nákup hlasovali všetci 11 poslanci/ 
       c/ vyradenie digitálneho fotoaparátu Olympus Camedia C 745  
           s následným zneškodnením – OZ schválilo /za hlasovali všetci 11   
           poslanci/ 
       d/ zníženie nájmu za reštauráciu Gól p. Ďubákovej od l.9.2007 na  

                      17.000,- Sk mesačne /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, MUDr. Richard  
                      Koyš, Jaroslav Makovník, Dušan Malko, MUDr. Iveta Trnovská,  
                      Ing. Ján Jamriška, Ing. Peter Belica, Ing. Mgr. Janka Bednáriková,  

           Miroslav Teťuľa a hlasovania sa zdržala Ing. Eva Bencová a Ján  
           Zubček/  

                  e/ zníženie nájmu za priestory v Športovom dome p. Maňkovej za  
                      máj 1.500,- Sk a následne od 1.6.2007 do 30.9.2007 4.000,- Sk  
                      mesačne /Ing. Ivan Bulej, MUDr. Richard Koyš,  Jaroslav  
                      Makovník, Dušan Malko, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján      
                     Jamriška, Ing. Peter Belica, Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ján  
                     Zubček a hlasovania sa zdržala Ing. Eva Bencová a Miroslav   
                     Teťuľa/ 
                  f/ predaj bytu na ulici Tehelná 3 v Sučanoch a alikvotného podielu  
                      81/162 na pozemku KN 2100/85 doterajšej nájomníčke bytu JUDr.   
                      Turanovej v zmysle zákona č. 182/1993 Z. z. v znení neskorších  
                      noviel za 30.000,- Sk /za hlasovali Ing. Eva Bencová , MUDr.  
                      Richard Koyš, Jaroslav Makovník, Dušan Malko, MUDr. Iveta  
                      Trnovská, Ing. Ján Jamriška, Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ján  
                      Zubček, Miroslav Teťuľa a hlasovania sa zdržali Ing. Ivan Bulej a    



                      Ing. Peter Belica/ 
                 4. Ing. Mgr. Janka Bednáriková informovala zo zasadnutia komisie   
                     výstavby a územného plánovania s doporučením schváliť OZ: 
                    a/ predaj pozemku pod garáž pre Jána Čabudu  pozemok  KN                          
                        2100/154 o výmere 20 m2 po 150,- Sk/m2  
                       /za hlasovali všetci 11 poslanci/ 
                    b/ predaj pozemku pod garáž pre  Juraja Melu pozemok KN  
                        2100/155 o výmere 20 m2 po 150,- Sk/m2 
 / za hlasovali všetci 11 poslanci/ 
                    c/ predaj pozemku pod garáž pre  Ľubomíra Schmidta pozemok KN  
                        2100/156 o výmere 20 m2 po 150,- Sk/m2 
 / za hlasovali všetci 11 poslanci/ 
                   d/  predaj pozemku pre  Milana Cabalu pozemok KN 1926/1  
                        o výmere 698 m2 po 90,- Sk/m2 
 / za hlasovali všetci 11 poslanci/ 
                   e/ predaj pozemku pre Jozefa Štefanicu  pozemok KN 1876/30 
                        o výmere 127 m2 po 90,- Sk/m2 
 / za hlasovali všetci 11 poslanci/ 
                   f/ ďalšie žiadosti o predaj pozemkov s doporučením komisie  
                      výstavby a územného plánu neboli schválené a jedná sa o: 

- predaj pozemku KN 657 pre p. Špaleka a MUDr. Kodaja do  
     doby vypracovania štúdie centra obce – OZ zároveň pri prípadnom      
     záujme schválilo prenájom pozemku 
- predaj pozemku KN 2100/141 pre Petra Baláža ml.  na stavbu  

garáže 
- predaj pozemku KN 2100/153 pre Gabriela Kvapila na stavbu  
     garáže, pričom uvedené môže byť realizované po splnení si    
     záväzkov menovaného voči obci prípadne ZŠ 

      -    predaj pozemku pri stanici Miroslavovi Cickovi  
g/ žiadosť Ivana Štípalu na zhodnocovanie odpadov formou     
    kompostu OZ neschválilo  

                 h/ komisia výstavby a územného plánovania doporučila OZ schváliť  
                     za členku tejto komisie Ing. Jarmilu Bohušovú / za hlasovali všetci  
                     11 poslanci/ 
 
                5. informáciu z jednania komisie životného prostredia predniesla Ing.  
                    Eva Bencová 
               6. informáciu o priebehu 11-tok 2007 podal poslancom OZ Jaroslav  
                   Makovník predseda športovej komisie 
               7. informáciu z jednania komisie sociálno-zdravotnej, školstva  
                   a mládeže predniesol  MUDr. Richard Koyš 
             8. predseda komisie ochrany verejného poriadku Dušan Malko  
                 informoval poslancov o extrémne vysokom porušovaní školského  



                 poriadku v Základnej škole SNP v Sučanoch a navrhol prijať za  
                 členku komisie riaditeľku ZŠ Mgr. Martu Lamošovú – OZ schválilo  
                 Mgr. Martu Lamošovú za členku tejto komisie  /za hlasovali všetci   
                 11 poslanci/ 
            9.  Ing. Plžil navrhol poslancom na funkciu predsedu bytovej komisie  
                 Dušana Malku – OZ schválilo Dušana Malku za predsedu bytovej  
                 komisie /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, MUDr. Richard Koyš,  Jaroslav      
                 Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján Jamriška, Ing. Peter  
                 Belica, Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ján Zubček, Ing. Eva  
                 Bencová, Miroslav Teťuľa a hlasovania sa zdržal Dušan Malko/ 
K bodu 9. a/ Ing. Vladimír Plžik informoval poslancov so všeobecne záväzným   
                    nariadením o oceňovaní darcov krvi s tým, že v obci máme 5  
                    nových držiteľov Zlatej Jánskeho plakety – OZ schválilo ďakovný  
                    list a odmenu pre darcov krvi vo výške 2000,- Sk pre jedného /za      
                    hlasovali všetci  11 poslanci/ 
                 b/ MUDr. Iveta Trnovská upozornila na problém príjazdovej cesty  
                     k zdravotnému stredisku a zároveň požiadala predsedu komisie  
                     sociálno-zdravotnej, školstva a mládeže o zasielanie kópií zápisníc  
                     s jednaní tejto komisie pre detskú a ženskú lekárku 
                c/ Ing. Belica informoval poslancov o zmene výstavby diaľnice  
                    v lokalite Strečno na rýchlostnú komunikáciu – OZ uložilo  
                    prednostovi OU vypracovať a zaslať list vo veci výstavby diaľnice  
                    a zároveň vzhľadom k závažnosti problémov jednohlasne schválilo  
                    výstavbu diaľnice v lokalite Strečno podľa pôvodného riešenia  
                    výstavbou tunela Višňové- Dubná skala, čím zároveň podporilo  
                    petíciu starostov obcí Turca v tejto veci 
                d/ kontrolórka obce Božena Balková upozornila na nesplnené  
                    uznesenia z predchádzajúcich zasadnutí opravu chodníka  na ulici  
                    Mierovej OZ uložilo pracovníkovi obce Jaroslavovi Kapustovi  
                    riešiť opravu chodníka so začiatkom v mesiaci august 2007  
                e/ nebolo  splnené uznesenie č. C/5 zo zasadnutia OZ z 15.3.2007  
                    organizačnú zmenu OP a OHZ podľa predloženého návrhu – OZ  
                    zrušilo toto uznesenie /za hlasovali všetci 11 poslanci/ 
                f/ žiadosť p. Božíka a p. Zubku o výstavbu vodnej elektrárne - OZ  
                   odložilo schválenie tejto žiadosti, po získaní podkladov, na budúce  
                   riadne zasadnutie OZ  
                g/ žiadosť o poskytnutie dotácie pre rímsko katolícku cirkev  
                    v Sučanoch na výstavbu parkoviska a ihriska za kostolom –OZ  
                    schválilo túto žiadosť /za hlasovali všetci 11 poslanci/ 
 
               

  Celá rozhodujúca problematika z dnešného zasadnutia obecného 
zastupiteľstva bola zahrnutá do návrhu na uznesenie. Návrh na uznesenie 



vypracoval člen návrhovej komisie – Jaroslav Makovník. Hlasovania sa 
zúčastnilo 11 prítomných poslancov a všetci boli za jeho prijatie. 

 
 

 Rokovanie ukončil starosta obce JUDr. Jozef Petráš CSc.. Prítomným 
poďakoval za účasť a zaželal všetkým zdravie, šťastie, úspechy v práci 
a rodinnú pohodu. 
 
Zapísala: Magdaléna Rybárová 

 
 
 
 
Ing. Vladimír Plžik   JUDr. Jozef Petráš CSc. 
    prednosta OcÚ                                          starosta obce 
 
 
 

I. Overovateľ:  MUDr. Iveta Trnovská 
 
 
 
II.       Overovateľ:  Ing. Ivan Bulej 
 
 
 
 



 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
Z Á P I S N I C A 

OBECNÉHO  ZASTUPITEĽSTVA 
 
 

ktoré sa konalo dňa 15. augusta 2007  
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

Z á p i s n i c a 
zo mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 

15.8. 2007  
 
Prítomní:  
 

1.  JUDr. Jozef Petráš, CSc. – starosta obce  
2.  Ing. Vladimír Plžik – prednosta OcÚ 
3.  Božena Balková – kontrolórka obce 
4.  Magdaléna Rybárová – zapisovateľka 
 
Poslanci: 
 

      1.   Ing. Peter Belica 
      2.   Ing. Ivan Bulej 
          3.   Ján Zubček4. 
          4.   Ing. Ján Jamriška 
 5.   MUDr. Iveta Trnovská 
 6.  Jaroslav Makovník  
 7.  Dušan Malko 
          8.  Miroslav Teťuľa  
           
         
 Hostia:  podpísaní na prezenčnej listine 

 
Program: 

 

                                 1. Kontrola plnenia uznesení  
2. Schválenie zadania pre Územný plán zóny Sučany – IBV      

                                      Diele   
3. Pridelenie jednoizbových bytov 

                    4 . Rôzne 
                    5.  Návrh na uznesenie 
 
 
 

 Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce JUDr. Jozef Petráš CSc. privítal 
prítomných a zároveň požiadal prítomných o doplnenie programu zasadnutia 



o bod  Rôzne a prihlásenie  jednotlivých pripomienok do tohto bodu. Poslanci 
OZ schválilo zmenu programu / za hlasovali všetci 8 poslanci prítomní na 
zasadnutí/ 
 
Starosta obce navrhol dve pracovné komisie v zložení: 
  

- návrhová komisia Ing. Ján Jamriška a Dušan Malko 
/Za návrh hlasovali: Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník, Dušan 
Malko, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján Jamriška, Ing. Peter Belica, 
Miroslav Teťuľa a Ján Zubček/ 
 
- za overovateľov zápisnice Ján Zubček a Jaroslav  

                 /Za návrh hlasovali: Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník, Dušan  
                  Malko, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján Jamriška, Ing. Peter Belica,                       
                  Miroslav Teťuľa a Ján Zubček/ 
 
Zároveň požiadal poslancov o súhlas presunu programu k bodu 4, nakoľko na 
zasadnutie prišiel PhDr. Juraj Laššuth, ktorý informoval poslancov o zistení 
dátumu 1. písomnej zmienke o obci Sučany. Oznámil poslancom aj stanovisko 
Historického ústavu SAV v Bratislave, že prvá písomná zmienka o obci Sučany 
bola dňa 8. 4. 1264. Starosta obce navrhol zrušiť komisiu na prípravu osláv 750. 
výročia 1. písomnej zmienky o Sučanoch /za hlasovali: Ing. Ivan Bulej, Jaroslav 
Makovník, Dušan Malko, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján Jamriška, Ing. Peter 
Belica, Miroslav Teťuľa a Ján Zubček/ 
 
K bodu 1. kontrola uznesení zo 6. riadneho zasadnutia OZ, konaného dňa  
                 26.7.2007  
K bodu 2 . schválenie zadania pre Územný plán zóny Sučany – IBV Diele – OZ   
                  schválilo zadanie - /za hlasovali: Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,  
                  Dušan Malko, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján Jamriška, Ing. Peter   
                  Belica, Miroslav Teťuľa a Ján Zubček/ 
K bodu 3. pridelenie jednoizbových bytov / návrh bytovej komisie/, predseda  
                 tejto komisie Dušan Malko prečítal  návrh na predĺženie nájomných  
                 zmlúv v bytoch na ul. Tehelnej nasledovne:  
               a/ na jednoizbové byty na jeden rok – Chabada Rastislav, Hanuliaková  
                   Renata, Bellová Emília, Šalagová Alžbeta, Václavíková Magdaléna ,             
                   a Emil Facuna  
               b/ na trojizbové byty na dva roky – Majtáň Ivan a Taceľová Adriana 
K  bodu 4. a/Ing. Vladimír Plžik prednosta OU predniesol návrh v zmysle  
                     zákona 334/2007, že zmeny rozpočtu obce do výšky 50.000,- Sk  
                     môže vykonávať starosta obce s účinnosťou od 1.9.2007 –OZ  
                     hlasovaním  schválilo návrh /za hlasovali: Ing. Ivan Bulej, Jaroslav  
                     Makovník, Dušan Malko, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján  



                    Jamriška, Ing. Peter Belica, Miroslav Teťuľa a Ján Zubček/  
                 b/ žiadosť Klubu sučianskych turistov na predkupné právo na kúpu  
                      pozemkov KN 3704/4 o výmere 3459 m2, KN 3704/9 o výmere 65  
                      m2  a KN 3704/10 o výmere 52 m2 pod turistickou základňou  
                      a zmenu doby nájmu v uzavretej nájomnej zmluve medzi KST  
                      a obcou na prenájom pozemkov KN 3704/4 o výmere 3459 m2,  
                      KN 3704/9 o výmere 65 m2  a KN 3704/10 o výmere 52 m2 na  
                      dobu neurčitú OZ schválilo žiadosť/za hlasovali: Ing. Ivan Bulej,  
                      Jaroslav Makovník, Dušan Malko, MUDr. Iveta Trnovská, Ing.  
                      Ján Jamriška, Ing. Peter Belica, Miroslav Teťuľa a Ján Zubček/   
                  c/ Ing. Plžik predložil poslancom organizačnú zmenu miesto  
                       údržbára presunúť  z OU k Obecnej polícii s následnou zmenou  
                       rozpočtu/za hlasovali: Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník, Dušan  
                       Malko, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján Jamriška, Miroslav  
                       Teťuľa, Ján Zubček a hlasovania sa zdržal Ing. Peter Belica/ 
                  d/ prednosta OU predložil OZ zmenu termínu zasadnutia obecného  
                      zastupiteľstva zo 6. septembra 2007 na 7. septembra s tým, že  
                      v prípade priaznivého počasia dopoludnia prebehne riadne  
                      rokovanie a popoludní sa uskutoční výstup na Vendovku   
                 e/  Ing. Ivan Bulej upozornil na problémy na miestnej komunikácii  
                      Štúrovej pri p. Pivkovej 
                 f/  MUDr. Iveta Trnovská žiadala o vyvolanie rokovania o prístupovej  
                      ceste k zdravotnému stredisku – starosta obce informoval         
                      poslancov o plánovanej úprave prístupovej cesty   
                 g/  MUDr. Iveta Trnovská žiadala o zasielanie zápisníc zo zasadnutí  
                      komisie sociálno zdravotnej, školstva a mládeže detskej a ženskej  
                      lekárke – OZ súhlasilo 
                  h/ starosta obce informoval OZ, že od 1.1.2007 platí nová právna  
                       úprava pri používaní motorových vozidiel obecnej polície /farba  
                       auta musí byť biela, opatrená čiernym pásom a označením/  
                       zároveň zdôraznil, že auto Wolswagen Passat je nespôsobilé a je  
                       potrebné uvažovať o kúpe nových aut pre potreby OP a OU 
                   i/ starosta obce požiadal kontrolórku obce o predloženie informácie  
                      o hospodárení obecnej polície a obecného hasičského zboru za 1.  
                      polrok 2007 
                   j/ Ing. Ivan Bulej upozornil na potrebu namontovania zábradlia na  
                      ul. Fatranskej pred mostom nad kanálom  
                   k/ p. Borič informoval o získaných informáciách  s vrecovým  
                       systémom zberu odpadu v meste Dubnica, pričom poslanci  
                       považujú systém zavedený u nás pre občanov Sučian za  
                       výhodnejší 
                   l/ starosta obce informoval OZ o jednaní na Ministerstve životného  
                      prostredia ohľadom zámeru Prefy ZOZ, as.s. vybudovať  



                      kompostáreň  
                 m/ prednosta OU informoval poslancov o návšteve kompostárne v  
                      Čebovciach 

                    Celá rozhodujúca problematika z dnešného zasadnutia obecného zastupiteľstva 
bola zahrnutá do návrhu na uznesenie. Návrh na uznesenie vypracoval  člen 
návrhovej komisie – Ing. Ján Jamriška. Hlasovania sa zúčastnilo 8 prítomných 
poslancov a všetci boli za jeho prijatie. 

 
 Rokovanie ukončil starosta obce JUDr. Jozef Petráš CSc.. Prítomným 
poďakoval za účasť a zaželal všetkým zdravie, šťastie, úspechy v práci 
a rodinnú pohodu a zároveň ich pozval na oslavy 63. výročia SNP, ktoré sa 
uskutočnia 28. augusta 2007 o 17.00 hod. na cintoríne v Sučanoch. 
 
Zapísala: Magdaléna Rybárová 
 
 
 

Ing. Vladimír Plžik   JUDr. Jozef Petráš CSc. 
    prednosta OÚ                                          starosta obce 
 
 
 

I.  Overovateľ:  Ján Zubček 
 
 
 
II. Overovateľ:  Jaroslav Makovník 
 
 



 
 

O B E C     S U Č A N Y 
 
 
                                                                  

 
 

 
 

 
 

Z Á P I S N I C A 
OBECNÉHO  ZASTUPITEĽSTVA 

 
 

ktoré sa konalo dňa 18. septembra 2007  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Z á p i s n i c a 
zo 7. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa  

18. septembra 2007  
 
Prítomní:  
 

1.  JUDr. Jozef Petráš, CSc. – starosta obce  
2.  Božena Balková – kontrolórka obce 
3.  Magdaléna Rybárová – zapisovateľka 
 
Poslanci: 
 

      1.   Ing. Peter Belica 
      2.   Ing. Eva Bencová 
          3.   Ing. Ivan Bulej 

          4.   Ing. Ján Jamriška 
 5.   MUDr. Richard Koyš 
 6.  Jaroslav Makovník  
 7.  Dušan Malko 
          8. Miroslav Teťuľa  
          9. MUDr. Iveta Trnovská 
        10. Ján Zubček 
        11. Miroslav Miert 
 
         
 Hostia:  podpísaní na prezenčnej listine 

 
Program: 

 

1.  Informácia o zámeroch výstavby kompostárne EBA, s.r.o 
1. Zloženie sľubu poslanca obecného zastupiteľstva Miroslava Mierta 
2. Kontrola plnenia uznesení  
3. Informácia o hospodárení obecnej polície a obecného hasičského 

zboru za I. polrok 2007 
4. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za I. polrok 2007  
5. Informácia o činnosti komisií 
6. Voľba predsedu komisie výstavby a územného plánovania 
7. Schválenie VZN Obce Sučany o poskytovaní jednorazovej dávky 

v hmotnej núdzi 



8. Schválenie VZN Obce Sučany o podmienkach, finančných 
príspevkoch a spôsobe realizácie opatrení sociálnoprávnej ochrany 
detí a sociálnej kurately   

9.  Zmena organizačnej štruktúry od 1.1.2008 
10.  Rôzne 
11. Návrh na uznesenie 

 
 

 Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce JUDr. Jozef Petráš, CSc. privítal 
prítomných a zároveň ich požiadal o doplnenie programu zasadnutia o bod  
Rôzne a prihlásenie  jednotlivých pripomienok do tohto bodu. Poslanci OZ 
schválili program /za hlasovali všetci  poslanci prítomní na zasadnutí/ 
 
 
Starosta obce navrhol dve pracovné komisie v zložení: 
  

- návrhová komisia Ing. Eva Bencová a Ján Zubček 
/Za návrh hlasovali: Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník, Dušan 
Malko, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján Jamriška, Ing. Peter Belica, 
Miroslav Teťuľa, MUDr. Richadr Koyš, Ján Zubček a hlasovania sa 
zdržala Ing. Eva Bencová/ 
 
- za overovateľov zápisnice Ing. Peter Belica a Ing. Ján Jamriška 

                 /Za návrh hlasovali: Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník, Dušan  
                  Malko, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján Jamriška, Ing. Peter Belica,                       
                  Miroslav Teťuľa, MUDr. Richard Koyš, Ján Zubček a hlasovania sa   
                  zdržala Ing. Eva Bencová/ 
 
K bodu č. 1 Ing. Monika Fickuliaková prezentovala spoločnosť EBA, s. r. o    
                    a zároveň informovala o zámere spoločnosti s výstavbou skládky  
                    komunálneho a nebezpečného odpadu. 
K bodu č. 2 Podľa výsledkov volieb je kandidát na poslanca Miroslav Miert,   
                   ktorý zložil sľub poslanca obecného zastupiteľstva s platnosťou od  
                   18. 9. 2007, ktorý je prílohou č. l. tejto zápisnice 
K bodu č. 3 Kontrola plnenia uznesení zo 6. zasadnutia OZ dňa 15.8.2007 
K bodu č. 4. a/ Kontrolórka obce  predložila OZ prehľad o hospodárení obecnej  
                         polície a obecného hasičského zboru  ta I. polrok 2007, ktorý je  
                         prílohou č. 2. tejto zápisnice 
                     b/ starosta obce prečítal ďakovný list starostu obce Valča,   
                         v ktorom poďakoval OHZ za pomoc pri likvidovaní požiaru  
                         počas veternej smršti 
                     c/ starosta obce prečítal aj druhý ďakovný list riaditeľa Okresného  
                         riaditeľstva Hasičského a záchranného zboru v Martine pplk.   



                        Ing. Petra Podhorského, v ktorom poďakoval za vysokú  
                        profesionalitu a príkladné nasadenie hasičov OHZ pri  
                        výnimočnom a komplikovanom zásahu 
                     d/ poslanci Ján Zubček  a MUDr. Iveta Trnovská žiadali o     
                        odčlenenie práce OHZ a OP tak, aby bolo každému jasné či  
                        pracovníci sú v službe, alebo nie. Keď vykonávajú práce na  
                        údržbe zelene, verejného osvetlenia či inej činnosti,  je potrebné  
                        zakúpiť im pracovné odevy a obuv vhodnú na vykonávanie  
                        týchto prác – OZ súhlasilo so zakúpením pracovných odevov a  
                        obuvi 
K bodu č. 5a/  kontrolórka  obce Božena Balková predniesla správu o kontrolnej  
                       činnosti za I. polrok 2007, ktorá je prílohou č. 3 tejto zápisnice   
                   b/ Ing. Eva Bencová upozornila na skutočnosť, že kontrolórka obce   
                       supluje čiastočne aj prácu OÚ a to stavebný úsek a úsek daní a  
                       poplatkov 
                   c/ Ján Zubček poukázal na nutnosť prepojenia práce, hlavne  
                       týkajúcu sa informovanosti, medzi stavebným úsekom a úsekom  
                       daní a poplatkov 
K bodu č. 6 a/ predseda komisie sociálno-zdravotnej, školstva a mládeže   
                       informoval poslancov s rokovaním komisie, informoval o návrhu  
                       na príspevok obce pre sociálne slabších spoluobčanov a  
                      dôchodcov, odporučil návštevu detskej lekárky MUDr. Konvitovej  
                      spolu so sociálnou pracovníčkou rodiny Počalových  navrhol    
                      OZ schváliť kúpu defibrilátora pre OHZ vo výške 100,000,- Sk –   
                      OZ schválilo kúpu /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav  
                      Makovník, Dušan Malko, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján  
                      Jamriška, Ing. Peter Belica, Miroslav Teťuľa, MUDr. Richard  
                      Koyš, Ján Zubček, Ing. Eva Bencová a Miroslav Miert/ 
                  b/ ďalej MUDr. Richard Koyš podal informáciu ohľadom   
                      záškoláctva ZŠ - záškoláctvo nie je zvýšené 
                  c/ deti predškolského veku zo sociálne slabších rodín a rodín  
                      v hmotnej núdzi je potrebné, aby navštevovali predškolskú  
                      prípravu z dôvodu prípravy na základnú školu, nakoľko niektoré   
                      deti nemajú ani základné hygienické návyky  
                 d/  Jaroslav Makovník – predseda komisie športu informoval  
                      o jednaní so starostom obce ohľadom rekonštrukcie kolkárne. Pri  
                      veternej smršti strhlo strechu kolkárne, ktorá je v nevyhovujúcom  
                      stave. Tak sa muselo ustúpiť od výstavby šatní a radšej  
                      zrekonštruovať kolkáreň s tým, že by sa nadstavilo ešte jedno  
                      podlažie a kolkáreň by slúžila nielen kolkárom, futbalistom  
                      a ostatným druhom športu- OZ súhlasilo s novým návrhom   
                      a zároveň starosta obce pozastaví vo fy PROMT projektovú  
                      dokumentáciu na výstavbu šatní a pozve statika na posúdenie  



                      stavby.  /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník, Dušan  
                      Malko, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján Jamriška, Ing. Peter  
                      Belica, Miroslav Teťuľa, MUDr. Richard Koyš, Ján Zubček, Ing.  
                      Eva Bencová a Miroslav Miert/ 
K bodu č. 7 Na návrh starostu obce bol za predsedu komisie výstavby   
                    a územného plánovania zvolený poslanec Miroslav Miert verejným  
                    hlasovaním.  /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,  
                    Dušan Malko, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján Jamriška, Miroslav  
                    Teťuľa, MUDr. Richard Koyš, Ján Zubček, Ing. Eva Bencová,   
                    nehlasoval Ing. Peter Belica a zdržal sa Miroslav Miert/ 
 
K bodu č. 8. a 9. Obecné zastupiteľstvo schválilo predložené návrhy 
                    a/  všeobecne  záväzného nariadenia Obce Sučany č.../2007  
                        o poskytovaní jednorazovej dávky v hmotnej núdzi 
               /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník, Dušan Malko,   
                         MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján Jamriška, Miroslav Teťuľa, 
                         MUDr. Richard Koyš, Ján Zubček, Ing. Eva Bencová, Ing. Peter     
                        Belica a  Miroslav Miert/ 
 b/ všeobecne záväzné nariadenie obce Sučany č..../2007     
                        o podmienkach, finančných príspevkoch a spôsobe realizácie  
                        opatrení sociálnoprávnej ochrany detí a sociálnej kurately 
                        /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,  Dušan Malko,   
                         MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján Jamriška, Miroslav Teťuľa,  
                         MUDr. Richard Koyš, Ján Zubček, Ing. Eva Bencová, Ing. Peter  
                         Belica a  Miroslav Miert/ 
K bodu č.10.  O pripravovanej zmene organizačnej štruktúry OÚ od 1. 1. 2008  
                       poslancov obecného zastupiteľstva informoval starosta obce  
                       a požiadal poslancov o pripomienkovanie na budúcom zasadnutí,  
                       ktoré sa bude zmenou zaoberať   
K bodu č. 11.a/ občan p. Olbert požiadal starostu obce a obecné zastupiteľstvo  
                        o pomoc pri riešení prístupovej cesty k športovej strelnici,   
                        pretože prístup na strelnicu je prakticky nemožný.  Túto    
                        problematiku mal riešiť v minulosti prednosta obecného úradu   
                        s riaditeľom podniku  Prefa a. s. Sučany Ing. Zigom, ktorý je  
                        ochotný túto situáciu riešiť. OZ vzalo uvedené na vedomie   
                        a starosta obce zistí  podmienky odpredaja pozemkov a bude  
                        jednať. Taktiež  bude potrebné premiestniť  trezor zbraní zo  
                        starého obecného úradu – OZ vzalo uvedené na vedomie 
                      b/ starosta obce predložil žiadosť riaditeľky ZŠ SNP v Sučanoch  
                         poskytnutie prostriedkov na  opravu oplotenia ZŠ vo výške  
                        40621,- Sk OZ schválilo výdavok s následným premietnutím do  
                         zmeny rozpočtu /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav  
                         Makovník,  Dušan Malko, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján  



                         Jamriška, Miroslav Teťuľa,  MUDr. Richard Koyš, Ján Zubček,  
                         Ing. Eva Bencová, Ing. Peter Belica a  Miroslav Miert/ 
                    c/ starosta obce informoval poslancov o liste z Ministerstva  
                        dopravy, pôšt a telekomunikácií od generálneho riaditeľa sekcie   
                        riadenia projektov dopravy, pôšt a telekomunikácií odpoveď na  
                        mediálne prezentovanú informáciu o spôsobe riešenia –  
                        neriešenia diaľnice v časti Žilina - Turany 
                    d/ starosta obce informoval o potrebe pripojenia domácností na  
                        kanalizáciu do konca októbra 2007 –  OÚ bude informovať  
                        občanov prostredníctvom obecných novín 
                    e/ Ing. Bencová prečítala list riaditeľky ZŠ Mgr. Marty Lamošovej  
                        k pripomienkam k stavu výchovy k manželstvu a rodičovstvu na  
                        Základnej škole v Sučanoch – OZ písomné stanovisko vzalo na  
                        vedomie   
                     f/ Ing. Bencová požiadala starostu obce o jednanie s SAD Žilina 
                        ohľadom autobusového spojenia o  6.50 hod., ktorý nezoberie  
                        všetkých cestujúcich na zastávke pri potravinách a už pri  
                        cintoríne ani nestojí. Žiaci sa nemajú ako dostať načas do Martina  
                        do škôl. 
                      g/  Jaroslav Makovník poukázal na neporiadok okolo bytov na ul.  
                            Pri Váhu – OÚ  v spolupráci s p. Zelníkovou urobia nápravu   
                      h/  MUDr. Trnovská  reagovala na list riaditeľky ZŠ a upozornila  
                           na poškodený plot pri ZŠ – p. Zelníková urobí s pracovníkmi  
                           na aktivačných prácach nápravu 
                      i/  starosta obce informoval poslancov o finančnej náročnosti  
                           zakúpenia  akustického nahrávacieho zariadenia na záznam zo  
                           zasadnutí obecného zastupiteľstva 
                       j/ kontrolórka obce predložila žiadosti o predĺženie nájomných   
                           zmlúv Viliamovi Kľučkovi ul. 29.augusta 74/101, Anne  
                           Rácovej ul. 29. augusta  74/101, Erike Cickovej Partizánska 24,  
                           Igorovi Lacikovi ul. 29. augusta 74/101 do 31.12.2008  OZ  
                           schválilo predĺženie nájomných zmlúv 
                           /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,  Dušan  
                           Malko, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ján  Jamriška, Miroslav  
                           Teťuľa,  MUDr. Richard Koyš, Ján Zubček, Ing. Eva Bencová,  
                           Ing. Peter Belica a  Miroslav Miert/ 
                       k/ starosta obce predložil žiadosť spoločnosti VICTORY TIP  
                            s. r.o. o prenájom priestorov v ŠD zo 4. 9. 2007- OZ súhlasí  
                            s prenájmom priestorov vo výške 6.000,- Sk mesačne  
                        l/ MUDr. Trnovská navrhla aby uznesenie nezapisovali poslanci  
                           obecného zastupiteľstva, ale zapisovateľka s tým, že každý bod                    
                           rokovania sa dá schváliť hneď po jeho prerokovaní 
 



                    Celá rozhodujúca problematika z dnešného zasadnutia obecného zastupiteľstva 
bola zahrnutá do návrhu na uznesenie. Návrh na uznesenie vypracovala  členka 
návrhovej komisie – Ing. Eva Bencová. Hlasovania sa zúčastnilo 11 prítomných 
poslancov a všetci boli za jeho prijatie. 

 
 Rokovanie ukončil starosta obce JUDr. Jozef Petráš, CSc.. Prítomným 
poďakoval za účasť a zaželal všetkým veľa zdravia a rodinnej pohody. 
 
 
Zapísala: Magdaléna Rybárová 
 
 
 
 
 

                                JUDr. Jozef Petráš, CSc. 
                                                                     starosta obce 
 

I.  Overovateľ:  Ing. Peter Belica 
 
 
 
II. Overovateľ:  Ing. Ján Jamriška 

 
 
 
 



 
 

O B E C     S U Č A N Y 
 
 
                                                                  

 
 

 
 

 
 

Z Á P I S N I C A 
OBECNÉHO  ZASTUPITEĽSTVA 

 
 

ktoré sa konalo dňa 29. októbra 2007  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Z á p i s n i c a 
z  8. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa  

29. októbra 2007  
 
Prítomní:  
 

1.  JUDr. Jozef Petráš, CSc. – starosta obce  
2.  Božena Balková – kontrolórka obce 
3.  Magdaléna Rybárová – zapisovateľka 
 
Poslanci: 
 

      1.   Ing. Peter Belica 
      2.   Ing. Eva Bencová 
          3.   Ing. Ivan Bulej 
          4.   Ing. Ján Jamriška 
 5.   MUDr. Richard Koyš 
 6.  Jaroslav Makovník  
 7.  Dušan Malko 
          8. Miroslav Teťuľa  
          9. MUDr. Iveta Trnovská 
        10. Ján Zubček 
        11. Miroslav Miert 
 
         
 Hostia:  podpísaní na prezenčnej listine 

 
Program: 

 
1. Čerpanie rozpočtu obce k 30.9.2007 
2. Čerpanie rozpočtu ZŠ k 30.9.2007 
3. Informácia o inventarizácii majetku, pohľadávok, záväzkov 

k 31.10.2007 
4. Informácia o prestavbe MŠ a chodníka, RKD, OP a pult centrálnej 

ochrany 
5. Informácia predsedov komisií o ich činnosti  
6. Informácia o priebehu výberového konania na funkciu prednostu OcÚ 
7. Rôzne 
8. Návrh na uznesenie 

 
 

 Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce JUDr. Jozef Petráš, CSc. privítal 
prítomných a zároveň ich požiadal o doplnenie programu zasadnutia o bod  



Rôzne a prihlásenie  jednotlivých pripomienok do tohto bodu. Poslanci OZ 
schválili program /za hlasovali všetci  poslanci prítomní na zasadnutí/ a zároveň 
určil pracovnú komisiu za overovateľov zápisnice Ing. Evu Bencovú a Jána 
Zubčeka/za hlasovali Jaroslav Makovník,  Dušan  Malko, Ing. Ján  Jamriška,   
Miroslav Teťuľa,  MUDr. Richard Koyš, Miroslav Miert, Ján Zubček, Ing. Eva 
Bencová, nehlasovali Ing. Peter Belica a MUDr. Iveta Trnovská a Ing. Ivan 
Bulej/ 
 
K bodu 1. Čerpanie rozpočtu za rok 2007 k 30.9.2007 – poslancov OZ  
                 informovala Magdaléna Rybárová, s konštatovaním, že plnenie  
                 rozpočtu v príjmovej a výdavkovej časti je v súlade so schváleným  
                 rozpočtom - OZ schválilo čerpanie rozpočtu /za hlasovali všetci   
                 prítomní poslanci/ 
 
K bodu 2. Čerpanie rozpočtu ZŠ k 30.9.2007 predniesla kontrolórka obce  
                 Božena Balková  a uviedla, že čerpanie bolo v súlade so schváleným   
                 rozpočtom – OZ schválilo čerpanie rozpočtu /za hlasovali všetci  
                 prítomní poslanci/ 
 
K bodu 3. K 31.10.2007 sa uskutoční inventarizácia majetku obce Sučany   
                 a k 31.12. 2007 inventarizácia pohľadávok a záväzkov.  
                 Starosta obce zároveň vydal príkaz na vykonanie inventarizácie   
                 a vymenoval inventarizačné komisie, ktoré sú poverené vykonaním  
                 inventarizácie. Zároveň kontrolórka obce predložila OZ návrh na  
                 odpísanie pohľadávok: 
               a/ vo výške 510.082,30 Sk – pôžička spoločnosti  RZ Plutva s.r.o.  
                   z dôvodu, že areál RZ Plutva bol predaný v apríli 2007  
                   Rekreačné zariadenie Plutva s.r.o. Sučany /za hlasovali Ing. Ivan  
                   Bulej, Jaroslav Makovník,  Dušan  Malko, Ing. Ján  Jamriška,   
                   Miroslav Teťuľa,  MUDr. Richard Koyš, Miroslav Miert,  zdržali sa    
                   Ján Zubček, Ing. Eva Bencová, Ing. Peter Belica a MUDr. Iveta   
                   Trnovská nehlasovala/ 
                 b/ vo výške 1005,- Sk – pohľadávka za poplatok za odvoz    
                     komunálneho odpadu z dôvodu úmrtia Miroslava Dibdiaka 
                     /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,  Dušan  Malko,            
                     Ing. Ján  Jamriška, Miroslav Teťuľa,  MUDr. Richard Koyš, Ján  
                     Zubček, Ing. Eva Bencová, Ing. Peter Belica a  Miroslav Miert,  
                     nehlasovala MUDr. Iveta Trnovská/ 
                 c/  pohľadávky za predaj bytov budú uhradené na základe dohody do  
                      konca roku 2007 v opačnom prípade budú postúpené na  
                      vymáhanie exekútorovi 
                 d/ pohľadávky z nájmu sú zabezpečené dohodami o splátkach dlhu,  
                     v prípade nedodržania splátok bude vymáhanie postúpené  



                     exekútorovi   
                 e/ pohľadávky z odvoz komunálneho odpadu postúpené cez exekučné  
                     konanie vo výške 72 348,- Sk 
 
 
K bodu 4. starosta obce poslancov informoval:                     
                 a/ výstavba parkoviska MŠ je zrealizovaná a upravil sa aj terén  
                     v objekte MŠ, 
                 b/ uskutočňuje sa postupne výmena okien na budove MŠ  
                 c/ je  potrebné projekčne pripraviť rekonštrukciu budov 
                 d/ na údržbu RKD bola poskytnutá obci dotácia na individuálne  
                     potreby obce vo výške 399.000,- Sk z Ministerstva financií SR  
                 e/ bolo vybavené chránené pracovisko počítačom, výmenou okien    
                     a zakúpením vhodnej stoličky pre ZŤP  
                  f/ na otázku Miroslava Mierta, že prečo bolo odstránené   
                     oplotenie pri DS starosta odpovedal, že oplotenie bolo už  
                     schátrané, nebezpečné, časť spadla samočinne, tak sa muselo  
                     rovnako ako betónové oplotenie pri MŠ, z dôvodu bezpečnosti   
                     zlikvidovať 
 K bodu 5. a/ zo zasadnutia bytovej komisie informoval predseda komisie Dušan   
                    Malko, komisii bolo predložených 12 žiadostí na nájom obecných  
                    bytov, z ktorých 4 splnili podmienky – komisia navrhla poradovník  
                    na 3-izbové byty nasledovne:     

1. Emília Kozáková 
2. Táňa Kasáková 
3. Juraj Macek 
4. Katarína Kubalová 

                    a byt na ul. Ď. Langsfelda 22 – uložené bývalému prednostovi na  
                     riešenie havarijného stavu a na ul. 29. augusta 6 – domy sú  
                     v dezolátnom stave a Obecný úrad nemá momentálne žiadne  
                     riešenie 
                 b/ predseda komisie verejného poriadku Dušan Malko informoval  
                     poslancov o riešení priestupkov žiakov v ZŠ, riešení susedských  
                     sporov a zároveň skonštatoval, že kancelárske priestory v budove  
                     hasičov sú nevyhovujúce –komisia navrhla riešenie presunutím  
                     štátnej polície do inej budovy 
                 c/  predseda komisie sociálno-zdravotnej, školstva a mládeže MUDr.  
                      Richard Koyš informoval o riešení situácie v rodine Počalových –  
                      dieťa bolo umiestnené do MŠ a 1 mesiac zaplatí stravu ako dávku  
                      v hmotnej núdzi obecný úrad  
                  d/ predseda Ing. Ivan Bulej poskytol informáciu zo zasadnutia   
                      komisie obchodu služieb a cestovného ruchu 
                  e/ Ing. Peter Belica informoval poslancov o zasadnutí komisie   



                      správy majetku a finančno-ekonomickej. Komisia doporučuje OZ  
                     1. schváliť nákup terénneho auta pre OP vo výške 600.000,- Sk  
                        z prostriedkov na výstavbu šatní s následným zahrnutím do  
                        zmeny rozpočtu – OZ návrh schválilo /za hlasovali všetci  
                         prítomní poslanci/ 
                      2.predložil požiadavku dobrovoľného hasičského zboru na  
                        odkúpenie auta  - po inventarizácii sa komisia vyjadrí k žiadosti 
                      3.predložil požiadavku komisie informovať v Sučianskych  
                         zvestiach o podstatných informáciách týkajúcich sa väčšiny  
                         obyvateľov- OZ súhlasilo s požiadavkou a predsedovia komisií  
                         budú mať príležitosť informovať občanov /za hlasovali všetci  
                         prítomní poslanci/ 
                     4. Ing. Peter Belica navrhol MUDr. Ivete Trnovskej, aby sa  

     ospravedlnila v Sučianskych zvestiach za článok, pod ktorým   
     bol podpísaný kolektív lekárov, nakoľko článok bol nepravdivý  

                  f/ Ing. Eva Bencová ako predseda komisie životného prostredia  
                     informovala o záveroch zasadnutia komisie 

1. obec má na základe rozhodnutia o povolení výrubu drevín 
ako náhradnú výsadbu  povinnosť vysadiť stromoradie 
v počte 45 ks okolo cesty poza priemyselný park  
- výsadba bude uskutočnená 

2. žiadosti občanov o výrub stromov boli riešené priamo na   
komisii 

3. za výrub tují v MŠ bude potrebné urobiť náhradnú výsadbu 
formou pohľadovej a protiprachovej bariéry od hlavnej cesty  
a doplnením izolačnej zelene aj pri ploche nového parkoviska 

4.  Ekopolis robil prieskum o využiteľnosti a potrebách   
     kontajnerov  na separovaný zber v jednotlivých častiach našej    
     obce. Záver – v prípade, že budú získané finančné  
     prostriedky z recyklačného fondu, bude zakúpených viac  
     kontajnerov na separovaný zber 
5.  veľkoobjemové kontajnery, ktoré sú rozmiestnené po obci,  

                              ľudia využívajú aj napriek upozorneniam v obecnom rozhlase  
                              na odvoz zeleného odpadu, ktorý im bezplatne prevezme  
                              spoločnosť EBA, s.r.o. Bratislava 
                          6. v obci je potrebné spracovať návrh nového VZN o verejnej  
                              zeleni  

g/ Ing. Eva Bencová predniesla informáciu z Rady školy,  bolo by    
    potrebné areál školy oplotiť zo strany Domu dobrého pastiera,   
    deťom ZŠ by sa mal dávať širší priestor v kultúrnych podujatiach  
    poriadaných obcou a na záver vystúpenia upozornila  
    vedenie obce, je potrebné vypísať nové výberové konanie na  
    miesto riaditeľa/ľky ZŠ 



g/ predseda komisie výstavby a územného plánovania Miroslav    
    Miert informoval poslancov zo zasadnutia komisie   

1. predložil návrh na vypracovanie územného plánu zóny obce 
2. je potrebné aktualizovať cenu pozemkov 
3. doporučil urobiť úpravu VZN o cene pozemkov  
4. doporučil predaj pozemkov pre Nekoranca Miroslava a Danu 

KN 4557/14 o výmere 23 m2,  Králikovú Máriu a Róberta KN 
4557/14 o výmere 45 m2 ,Gallu Jaroslava a Oľgu KN 4557/14 
o výmere 100 m2, Turana Viliama a Annu KN 4557/14 
o výmere 94 m2, Rusnáka Jaroslava a Annu KN 4557/14 
o výmere 20 m2 Božikovú Terezu a Pavla  KN4557/14 
o výmere 40 m2 podľa návrhu komisie výstavby a územného 
plánovania všetkým po 40,- Sk/m2 / za hlasovali všetci 
prítomní poslanci okrem Mudr. Richarda Koyša, ktorý sa 
ospravedlnil pre pracovné povinnosti/ 

5.   predaj pozemku KN 4567/2 o výmere 693 m2 pre Janu    
      Matulovú po 90,- Sk/ m2 s predkupným právom obce 
      /za hlasovali všetci prítomní poslanci okrem Jána Zubčeka,   
       ktorý nehlasoval/ 
6.   predaj pozemku KN 1958 o výmere 845 m2  pre Ľubomíra 

Šťastného po 70,- Sk/ m2  
                /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,  Dušan  Malko,            
                         Ing. Ján  Jamriška, Miroslav Teťuľa,  Ing. Eva Bencová,    
                         Miroslav Miert, MUDr. Iveta Trnovská, zdržal sa Ing. Peter  
                         Belica a nehlasoval Ján Zubček/ 

7.   predaj pozemku KN 1926/7 o výmere 698 m2 pre Milana  
                          Cabalu po 90,- Sk/ m2  
                /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,  Dušan  Malko,            
                         Ján Zubček, Miroslav Teťuľa, Miroslav Miert, Ing. Peter Belica,    
                         hlasovania sa zdržali sa MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Eva  
                         Bencová a Ing. Ján Jamriška/ 

         8.   predaj pozemku KN 2100/48  o výmere 25 m2 pre Marcela   
               Prevora pod garáž po 150,- Sk/ m2 

               /za hlasovali všetci prítomní poslanci/ 
             9.   kúpu pozemku od rodiny Hvizdákovej - pod autobusovou  
               zastávkou 

                         /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,  Dušan  Malko,            
                          Ing. Ján  Jamriška, Miroslav Teťuľa, Ing. Eva Bencová,    
                          Miroslav Miert, MUDr. Iveta Trnovskánehlasoval Ján Zubček     
                          a hlasovania sa zdržal Ing. Peter Belica/ 

10/   predložil návrh na schválenie geometrického zamerania cesty  
    na strelnicu – OZ schválilo vypracovanie geometrického    
    zamerania a geometrického plánu 



                h/ predseda kultúrnej komisie Miroslav Teťuľa informoval poslancov  
                    so závermi zasadnutia komisie, zároveň oznámil termín konania  
                    Sučianskeho jarmoku na 6.9.2008 
                 i/ predseda komisie športu Jaroslav Makovník tiež informoval  
                    poslancov o zasadnutí komisie 
                 j/ po predložení žiadosti o rozšírenie komisie životného prostredia  
                    o Danu Balkovú a komisie sociálno-zdravotnej, školstva a mládeže  
                    o Annu Petrášovú OZ schválilo prijatie do komisií /   za hlasovali  
                     Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,  Dušan  Malko, Ing. Ján   
                     Jamriška, Miroslav Teťuľa,  Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta  
                     Trnovská, Ján Zubček zdržal sa Ing. Peter Belica a nehlasoval  
                     Miroslav Miert/ 
 
K bodu 6.  starosta obce informoval poslancov o priebehu výberového konania   
                  na miesto prednostu OÚ a kontrolórka obce prečítala zápisnicu  
                  z výberového konania,  z piatich uchádzačov na miesto prednostu  
                  OU bol vybratý Ing. Miroslav Vereš   
K bodu 7.  a/ poslanci odhlasovali hlasovaním všetci za, aby boli v prvom rade   
                     prerokované príspevky a podnety občanov  
                  b/ Ing. Bc. Janka Jamrišková sa pýtala na výber pracovníčky OU na     
                      pozíciu sociálnej pracovníčky a starosta obce vysvetlil, že vyberal  
                      v súlade s kódexom etických práv, v súlade s právnou formou 
                  c/ občianka Marta Kolštromová žiadala o riešenie bezbariérového     
                      vstupu k detskej lekárke – vysvetlenie podala MUDr. Trnovská  
                      s tým, že pokiaľ nebudú vysporiadané vlastnícke vzťahy obec   
                      nemôže jednať, ďalej je potrebné previesť opravu osvetlenia pri   
                      východe na most a pri kurtoch pri elektrárni je lampa upevnená len   
                     drôtom o zábradlie – starosta prisľúbil nápravu 
                 d/ občania Hrabín, ktorí idú cestou na železničnú stanicu ulicou Pri  
                     Váhu pri nepriaznivom počasí nemôžu prejsť, nakoľko je celá ulica  
                     zaplavená vodou- žiadajú vyhĺbenie odvodného kanálika v rámci  
                     aktivačných prác 
                 e/ starosta obce predložil cenovú ponuku na 4 stánky po 62 475,- Sk  
                     na vianočné trhy, neskôr by slúžili ako tržnica OZ schválilo  
                     komisiu v zložení Ing. Eva Bencová, Miroslav Miert a Jaroslav  
                     Makovník na posúdenie tejto ponuky 
            /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,  Dušan  Malko,            
                     Ing. Ján  Jamriška, Miroslav Teťuľa, Ing. Eva Bencová,    
                     Miroslav Miert, MUDr. Iveta Trnovská nehlasoval Ján Zubček a  
                     Ing. Peter Belica/ 
                   f/ starosta obce informoval poslancov o prieskume na ozvučenie DS  
                      a cintorína a cenová ponuka od fy SERVIS REPRODUKTOROV  
                      vo výške 83 730,- Sk na nákup ozvučenia DS a cintorína /za  



                      hlasovali všetci prítomní poslanci/ 
                   g/ kontrolórka obce informovala o prácach na kolkárni robili sa  
                      sondy, ktoré sú potrebné k posúdeniu statika 
                  h/ občianka Dana Cervanová vyslovila pochybnosť o regulárnom  
                      postupe pri predaji areálu Plutva Kamilovi Kubíkovi 
                      stanovisko k uvedenému zaujali hlavná kontrolórka obce Božena   
                      Balková, zástupca starostu obce Dušan Malko, Ing. Bencová  
                      a starosta obce JUDr. Jozef Petráš, CSc. nasledovne: nakoľko RZ  
                      Plutva vykazovalo vysokú stratu a z roka na rok narastala,  OZ sa  
                      rozhodlo Plutvu predať cez realitnú kanceláriu. Vzhľadom k tomu,  
                      že sa realitnej kancelárii ani za dva roky nepodarilo uskutočniť  
                      predaj, OZ znovu uverejnilo oznam o predaji Plutvy. Zo siedmich  
                      záujemcov, pri stanovení viacerých kritérií zo strany obce bol   
                      najvýhodnejší p. Kamil Kubík, ktorému bola Plutva následne   
                      predaná na základe stanoviska vytvorenej komisie na predaj  
                      Plutvy. Predaj bol odsúhlasený OZ.  
 
 
 Rokovanie ukončil starosta obce JUDr. Jozef Petráš, CSc.. Prítomným 
poďakoval za účasť a zaželal všetkým veľa zdravia a rodinnej pohody 
a pracovných úspechov. 
 
 
Zapísala: Magdaléna Rybárová 
 
 
 
 
 

                                JUDr. Jozef Petráš, CSc. 
                                                                     starosta obce 
 

I.  Overovateľ: Ing. Eva Bencová 
 
 
 
II. Overovateľ:  Ján Zubček 
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Z Á P I S N I C A 
OBECNÉHO  ZASTUPITEĽSTVA 

 
 

ktoré sa konalo dňa 6. decembra 2007  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 



Z á p i s n i c a 
z  9. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa  

6. decembra 2007  
 
Prítomní:  
 

1.  JUDr. Jozef Petráš, CSc. – starosta obce  
2.  Ing. Miroslav Vereš – prednosta obecného úradu 
3.  Božena Balková – kontrolórka obce 
4.  Magdaléna Rybárová – zapisovateľka 
 
Poslanci: 
 

      1.   Ing. Peter Belica 
      2.   Ing. Eva Bencová 
          3.   Ing. Ivan Bulej 
          4.   Ing. Ján Jamriška 
 5.   MUDr. Richard Koyš 
 6.  Jaroslav Makovník  
 7.  Dušan Malko 
          8. Miroslav Teťuľa  
          9. MUDr. Iveta Trnovská 
        10. Ján Zubček 
        11. Miroslav Miert 
 
         
 Hostia:  podpísaní na prezenčnej listine 

 
Program: 

 
1. Otvorenie 
2. Voľba pracovných komisií OZ 
3. Kontrola plnenia uznesení OZ za 1. 11. mesiac 2007 
4. Schválenie programu OZ 
5. Informatívna správa o príprave PHSR obce Sučany a zriadení komisie 

PHSR 
6. Návrh zmeny rozpočtu č. 5 na rok 2007  
7. VZN o miestnych daniach a poplatkoch 
8. Návrh na úpravu finančného limitu na stravovanie v ŠJ pri MŠ Sučany 
9. Správa o vyhodnotení pripomienkového konania a postupu 

obstarávania návrhu ÚPN-Z Sučany – IBV Diele 
10.  Prevody vlastníctva majetku na právnické a fyzické osoby 

- odpredaj pozemku pre Klub sučianskych turistov 



- usporiadanie vlastníctva objektov Obce Sučany a Urbárskej 
spoločnosti 

11.  Vysporiadanie pozemkov pod komunikáciami v priemyselnom parku 
- zmluva s SEZ o vecnom bremene 
- zmluva s FNM o odkúpení pozemkov, 

12.  Návrh zmeny organizačnej schémy OU Sučany 
13.  Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2008 
14.  Návrh rozpočtu Obce Sučany na rok 2008 a výhľad na roky 2009-

2010 
- Návrh rozpočtu ZŠ SNP na rok 2008 a výhľad na roky 2009-2010 
- Stanovisko hlavnej kontrolórky k rozpočtu na rok 2008 až 2010 

15.  Návrh na vyplatenie odmien pre starostu a hlavnú kontrolórku za II.    
                 polrok 2007 

16. Informatívne správy o činnosti komisií 
17.  Rôzne 

- informatívna správa o výsledku statického posúdenia objektu 
kolkárne 

- informatívna správa o verejnom obstarávaní /auto, komunálny 
odpad/ 

- informatívna správa o príprave štúdie na rekonštrukciu 
Robotníckeho kultúrneho domu 

- správa o vykonanej inventarizácii majetku 
- správa o petičnej akcii proti zriadeniu detenčného centra 
- návrh na zmenu členstva v redakčnej rade Sučianskych zvestí 
- návrh na doplnenie členstva v športovej komisii  
- návrh na zmenu členstva v redakčnej rade 

18.  Návrh na uznesenie 
19.  Záver 

 
 

K bodu 1.Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce JUDr. Jozef Petráš, CSc.  
                privítal prítomných a predstavil Ing. Miroslava Vereša, nového  
                prednostu obecného úradu. Zároveň požiadal poslancov o doplnenie  
                programu zasadnutia o bod  Rôzne a prihlásenie  jednotlivých  
                pripomienok do tohto bodu. Poslanci OZ schválili program /za  
                hlasovali všetci  poslanci prítomní na zasadnutí/  
 
K bodu 2. Starosta obce určil pracovnú komisiu za overovateľov zápisnice Jána  
                Zubčeka a Miroslava Teťuľu /za hlasovali Jaroslav Makovník,  Dušan      
                Malko, Ing. Ján  Jamriška, Miroslav Teťuľa,  MUDr. Richard Koyš,    
                Ján Zubček, Ing. Eva Bencová, Ing. Peter Belica a MUDr. Iveta  
                Trnovská a Ing. Ivan Bulej/zároveň prívítal poslanca Miroslava Mierta  
                a odovzdal mu ďakovný list obce Sučany ako držiteľovi Zlatej  



               Jánskeho plakety 
 
K bodu 3. kontrolu uznesení predniesla hlavná kontrolórka obce a upozornila  
                 poslancov OZ, že neboli splnené 2.uznesenia Božka dá!!!!!! 
 
K bodu 4. Starosta obce požiadal poslancov o doplnenie programu zasadnutia  
                o bod  Rôzne a prihlásenie  jednotlivých pripomienok do tohto bodu.  
                Poslanci OZ schválili program /za hlasovali všetci  poslanci prítomní       
                na zasadnutí/  
                rozpočtom – OZ schválilo čerpanie rozpočtu /za hlasovali všetci  
                prítomní poslanci/ 
 
K bodu 5. Informatívna správa o príprave PHSR obce  Sučany a zriadení  
                 komisie PHSR – správu predniesol Ing. Ľubomír Bernát – pracovný  
                 materiál dostali poslanci spolu s pozvánkou a starosta obce požiadal  
                 poslancov o ich podnety a návrhy k programu hospodárskeho  
                 a sociálneho rozvoja  zároveň navrhol termín 15. januára 2008, aby  
                 každý odovzdal svoje pripomienky alebo sa vyjadril či má záujem  
                 spolupracovať na programe a následne bude spracovaný materiál,  
                 ktorý bude postúpený na pripomienkovanie komisiám /za hlasovali  
                 všetci prítomní poslanci/ starosta obce navrhol predsedu komisie Ing.  
                 Vereša  /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,  Dušan            
                  Malko, Ing. Ján  Jamriška, Miroslav Teťuľa,  MUDr. Richard Koyš,   
                  Ján Zubček, Ing. Eva Bencová, Ing. Peter Belica a MUDr. Iveta   
                  Trnovská, nehlasoval Miroslav Miert/ 
                    
K bodu 6. Návrh zmeny rozpočtu č. 5. na rok 2007 – predniesol prednosta OU    
                  Ing. Miroslav Vereš, 5. zmena rozpočtu je prílohou č. 1 tejto  
                  zápisnice /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,  Dušan   
                  Malko, Ing. Ján  Jamriška,  Miroslav Teťuľa,  MUDr. Richard Koyš,  
                  Ján Zubček, Ing. Peter Belica a MUDr. Iveta Trnovská, nehlasovala   
                  Ing. Eva Bencová a Miroslav Miert/ 
 
K bodu 7. VZN o daniach a poplatkoch návrh predniesol OZ  Ing. Miroslav   
                 Vereš –VZN o daniach a poplatkoch spolu s cenníkom je prílohou č.   
                  2 tejto zápisnice / za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,   
                  Dušan  Malko, Ing. Ján  Jamriška, Miroslav Teťuľa,  MUDr. Richard  
                  Koyš, Miroslav Miert,  Ján Zubček, Ing. Eva Bencová, Ing. Peter  
                  Belica a MUDr. Iveta Trnovská / 
 
K bodu 8. Návrh na úpravu finančného limitu na stravovanie v ŠJ pri MŠ   
                 Sučany /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,  Dušan   
                  Malko, Ing. Ján  Jamriška, Miroslav Teťuľa,  MUDr. Richard Koyš,  



                  Miroslav Miert,  Ján Zubček, Ing. Eva Bencová, Ing. Peter Belica   
                    a MUDr. Iveta  Trnovská  
 
K bodu 9. Ing. Miroslav Vereš oboznámil poslancov so správou o vyhodnotení  
                 pripomienkového konania a postupu obstarávania návrhuUPN –Z  
                 Sučany – IBV Diele – OZ odročilo na ďalšie zasadnutie OZ 
 
K bodu 10. k prevodom majetku informoval poslancov OZ Ing. Peter Belica 
                   a/ odpredaj pozemku pre KST OZ kooptovalo komisiu na odpredaj  , 

     v zložení predseda Ján Zubček, členovia Miroslav Miert, Božena    
     Balková, Ing. Peter Belica, Jozef Langa /za hlasovali Ing. Ivan  
     Bulej, Jaroslav Makovník,  Dušan  Malko, Ing. Ján  Jamriška,   

                      Miroslav Teťuľa,  MUDr. Richard Koyš, Miroslav Miert,    
                      Ján Zubček, Ing. Eva Bencová, Ing. Peter Belica a MUDr. Iveta   
                      Trnovská / 
                   b/ vysporiadanie vlastníckych vzťahov medzi Urbárskou  
                       spoločnosťou a obcou Sučany – komisia správy majetku  
                       neodporučila vysporiadanie a starosta obce skonštatoval, že ani  
                       pri najlepšej vôli nie je možné pristúpiť k vysporiadaniu vzťahov.  
                       OZ nesúhlasilo s vysporiadaním vlastníckych vzťahov 
                        /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,  Dušan  Malko,            
                        Ing. Ján  Jamriška, Miroslav Teťuľa,  MUDr. Richard Koyš, Ján  
                        Zubček, Ing. Peter Belica,  Miroslav Miert, MUDr. Iveta  
                        Trnovská, hlasovania sa zdržala Ing. Eva Bencová/ 
                  
K bodu 11. Ing. Vereš oboznámil poslancov s návrhom  
                    a/o odkúpení pozemkov s FNM kúpna zmluva č. 4 K3407.07 medzi  
                       Obcou  Sučany a Slovenskou republikou – Slovenským  
                       pozemkovým Fondom v Bratislave – predmetom tejto zmluvy sú  
                       nehnuteľnosti vo vlastníctve SR v správe Slovenského  
                       pozemkového fondu v Bratislave, v celosti zapísané na LV č.  
                       2401, katastrálne územie Sučany, okr. Martin ako KN-C č.  
                       2966/82 ostatná plocha o výmere 4311 m2 a KN-C č. 2966/81  
                       zastavané plochy a nádvoria o výmere 11952 m2 

         b/dohody o uzatvorení budúcej budúcej dohody o zriadení vecného  
             bremena medzi obcou Sučany a Stredoslovenskou energetikou –   
             Distribúciou, a.s. v Žiline 
         c/dohody o uzatvorení budúcej dohody o zriadení vecného bremena  
             medzi obcou Sučany a spoločnosťou MARTEL Slovakia, s.r.o.  

                            Martin /za realizáciu všetkých troch zmlúv hlasovali Jaroslav   
                        Makovník,  Dušan  Malko, Ing. Ján  Jamriška, Miroslav Teťuľa,   
                        MUDr. Richard Koyš, Ján Zubček, Miroslav Miert, MUDr. Iveta                    
                        Trnovská, hlasovania sa zdržala Ing. Eva Bencová a nehlasovali             



                        Ing. Ivan Bulej a Ing. Peter Belica / 
 
K bodu 12. Ing. Miroslav Vereš predložil návrh organizačnej štruktúry OU  
                   a odôvodnil požiadavky OU a zároveň požiadal poslancov  
                   o podporenie návrhu, Ing. Peter Belica zdôraznil, že tento návrh  
                   súvisí s financovaním a Ing. Eva Bencová reagovala na rezervy na  
                   kultúre, kde by sa mohlo jedno miesto ušetriť a posilniť na  
                   stavebnom úseku, kde je to veľmi potrebné - OZ schválilo návrh   
                   predloženej organizačnej štruktúry  
                   /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,  Dušan  Malko,            
                   Ing. Ján  Jamriška, Miroslav Teťuľa,  MUDr. Richard Koyš, Ján  
                   Zubček, Ing. Eva Bencová,  Miroslav Miert, MUDr. Iveta  
                   Trnovská, hlasovania sa zdržal Ing. Peter Belica/ 
 
K bodu 13. Hlavná kontrolórka obce Božena Balková predniesla návrh kontrolej  
                   činnosti na I. polrok 2008 – OZ schválilo doplnený návrh  
 /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,  Dušan  Malko,            
                     Ing. Ján  Jamriška, Miroslav Teťuľa,  MUDr. Richard Koyš, Ján  
                     Zubček, Ing. Peter Belica,  Miroslav Miert, MUDr. Iveta  
                     Trnovská, Ing. Eva Bencová/ 
 
K bodu 14. Návrh rozpočtu obce predložil poslancom Ing. Miroslav Vereš a Ing.         
                   Peter Belica skonštatoval, že do návrhu rozpočtu boli zahrnuté aj  
                   doporučenia ekonomickej komisie. Stanovisko k návrhu rozpočtu  
                    predniesla kontrolórka obce Božena Balková a návrh rozpočtu je  
                    prílohou tejto zápisnice OZ schválilo návrh rozpočtu na rok 2008  
                    a vzalo na vedomie návrh rozpočtu na 2009 a 2010 
                    /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,  Dušan  Malko,            
                    Ing. Ján  Jamriška, Miroslav Teťuľa,  MUDr. Richard Koyš, Ján  
                    Zubček, Miroslav Miert, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Eva Bencová    
                    a hlasovania sa zdržal Ing. Peter Belica/ 
 
K bodu 15. Návrh na odmenu starostu obce a hlavného kontrolóra predniesol  
                   Ing. Peter Belica – predseda ekonomickej komisie. Ekonomická  
                   komisia navrhla výšku odmeny pre starostu obce vo výške 25%  
                   z funkčného platu za 2. polrok 2007 a kontrolórke obce vo výške  
                   30% z funkčného platu za 2. polrok 2007.  Na návrh Dušana Malku,  
                   kontrolórky obce Boženy Balkovej a MUDr. Ivety Trnovskej  
                   odmenu starostovi zvýšiť na 50 % z funkčného platu za 2. polrok  
                   2008 – OZ schválilo starostovi obce odmenu vo výške 50 %  
                   funkčného platu a kontrolórke obce vo výške 30% funkčného platu  
                   za 2. polrok 2007  
                    /za hlasovali Jaroslav Makovník,  Dušan  Malko,  Ing. Ján   



                   Jamriška, Miroslav Teťuľa,  MUDr. Richard Koyš, Ján Zubček,   
                   Miroslav Miert, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Eva Bencová,   
                   hlasovania sa zdržali Ing. Peter Belica a Ing. Ivan Bulej/ 
K bodu 16. a/ predseda komisie sociálno-zdravotnej, školstva a mládeže MUDr.  
                      Richard Koyš poukázal na voľný pohyb psov, ktorí behajú po obci  
                      a ohrozujú zdravie občanov.  
                      1.predložil žiadosť o poskytnutie výpomoci rómskym deťom  
                         zaradením do MŠ a to Darinu Cickovú, Mariána Cicku   
                         a Samantu Bongilajovú s tým, že im bude poskytnutá strava vo  
                         forme poskytnutej dávky v núdzi  - OZ schválilo poskytnutie  
                         výpomoci 
                         /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Ing. Eva Bencová,  Dušan  Malko,            
                        Ing. Ján  Jamriška, Miroslav Teťuľa,  MUDr. Richard Koyš, Ján  
                        Zubček, Ing. Peter Belica,  Miroslav Miert, MUDr. Iveta  
                        Trnovská, hlasovania sa zdržal Jaroslav Makovník / 
                      2. predniesol žiadosť o poskytnutie príspevku na plavecký                 
                         výcvik vo výške 100% a lyžiarsky výcvik vo výške 100%  
                         celkových nákladov pre žiakov ZŠ v Sučanoch. OZ schválilo   
                         poskytnutie príspevku  
                        /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,  Dušan  Malko,            
                         Ing. Ján  Jamriška, Miroslav Teťuľa,  MUDr. Richard Koyš, Ján  
                         Zubček, Ing. Peter Belica,  Miroslav Miert, MUDr. Iveta  
                         Trnovská, Ing. Eva Bencová/ 
 3. komisia navrhla schváliť príspevok pri narodení dieťaťa vo  
                         výške 2000,- Sk, ktorého matka dovŕši vek 18 rokov a má trvalý  
                         pobyt v obci Sučany - OZ schválilo príspevok 
  /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,  Dušan   
                          Malko, Ing. Ján  Jamriška, Miroslav Teťuľa,  MUDr. Richard  
                          Koyš, Ing. Peter Belica,  Miroslav Miert, MUDr. Iveta  
                          Trnovská, Ing. Eva Bencová, proti Ján Zubček/ 
                     b/ Ing. Peter Belica  - predseda komisie správy majetku a finančno-  
                         ekonomickej  predložil: 
                         1.návrh na vyradenie majetku na základe ukončenia   

inventarizácie okrem auta PICK –UP OZ schválilo vyradenie 
majetku podľa prílohy 

 /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,  Dušan  Malko,            
                         Ing. Ján  Jamriška, Miroslav Teťuľa,  MUDr. Richard Koyš, Ján  
                         Zubček, Ing. Eva Bencová,  Miroslav Miert, MUDr. Iveta  
                         Trnovská, hlasovania sa zdržal Ing. Peter Belica/ 
 2. žiadosť skialpinistického oddielu o príspevok 20.000,- Sk 
   OZ schválilo príspevok  
                          /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,  Dušan   
                           Malko, Ing. Ján  Jamriška, Miroslav Teťuľa,  MUDr. Richard  



                           Koyš, Ján Zubček, Ing. Peter Belica,  Miroslav Miert, MUDr.  
                            Iveta Trnovská, Ing. Eva Bencová/ 
                         3. odpísanie pohľadávok vo výške 21 719,- Sk podľa prílohy  
   /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,  Dušan      
                            Malko, Ing. Ján  Jamriška, Miroslav Teťuľa,  MUDr. Richard  
                            Koyš, Ján Zubček, Ing. Peter Belica,  Miroslav Miert, MUDr.  
                            Iveta Trnovská, Ing. Eva Bencová/ 
                         4. Ing. Peter Belica sa vzdal funkcie predsedu komisie správy  
                             majetku a finančno-ekonomickej – OZ vzalo uvedené na           
                            vedomie 
 c/ Ing. Eva Bencová zdôraznila, že pri IBV Podskala je potrebné  
                          zabezpečiť vysadenie  okruhu zelene – Ing. Arch. Nezval bude  
                          prizvaný na zasadnutie OZ s ďalším návrhom 
                      d/ Miroslav Miert – predseda komisie výstavby a územného  
                          plánovania informoval o záveroch zasadnutia komisie 
 l. po výstavbe kanalizácie je potrebné odstránenie nedorobkov a   
                              nedostatkov 
                          2. rozšírenie skládky komunálneho odpadu a nebezpečného             
                             odpadu prezentovanú spoločnosťou EBA – OZ neschválilo  
                             rozšírenie skládky 
                             / za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,  Dušan   
                             Malko, Ing. Ján  Jamriška, Miroslav Teťuľa,  MUDr. Richard  
                             Koyš, Ján Zubček, Ing. Eva Bencová,  Miroslav Miert, MUDr.  
                             Iveta Tnovská, hlasovania sa zdržal Ing. Peter Belica/ 

3. postupne sa likvidujú v obci nefunkčné stĺpy obecného  
    rozhlasu 

                          4. člen komisie výstavby a územného plánovania Jozef Čech sa   
                              vzdal funkcie člena 
                          5. občania majú problémy s napojením sa na kanalizáciu - OZ    
                              žiadalo starostu obce o riešenie problému napojenia   
                              niektorých občanov s Turčianskou vodárenskou  
                              spoločnosťou, že vyzve Turčiansku vodárenskú spoločnosť,  
                              aby  napojila tieto objekty, ktoré nie z vlastných príčin     
                              nemôžu napojenie realizovať napojiť na náklady Turčianskej  
                              vodárenskej spoločnosti. Starosta obce reagoval s tým, že už    
                              v tejto veci jednal a táto situácia bude riešená  
                            6.odpredaj pozemku pre J8na Dibdiaka Podhradská cesta   
                               1002/1 KN 1873/2 o výmere 156m2 po 90,- Sk/m2 

                                          OZ schválilo odpredaj  
       /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,  Dušan       
                                Malko, Ing. Ján  Jamriška, Miroslav Teťuľa,  MUDr.  
                                Richard Koyš, Ján Zubček, Ing. Peter Belica,  Miroslav  
                               Miert, MUDr. Iveta Trnovská, hlasovania sa zdržala Ing. Eva  



                              Bencová/ 
   7. kúpu pozemku od Prefy, a.s. Sučany – po dojednaní starostu  
                              obce a predsedu zriadenej komisie na odpredaj majetku 
     /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,  Dušan   
                              Malko, Ing. Ján  Jamriška, Miroslav Teťuľa,  Ján Zubček,  
                               Ing. Peter Belica,  Miroslav Miert, MUDr. Iveta Trnovská,  
                              nehlasovala Ing. Eva Bencová a MUDr. Richard Koyš, ktorý  
                              musel odísť zo zasadnutia pre pracovné povinnosti/ 
   8. komisia správy majetku a finančno-ekonomická bude  
                              zároveň aj likvidačná komisia pri inventarizácii majetku –OZ   
                              schválilo návrh 
     /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,  Dušan    
                              Malko, Ing. Ján  Jamriška, Miroslav Teťuľa, Ján Zubček, Ing.  
                              Peter Belica,  Miroslav Miert, MUDr. Iveta Trnovská,   
                              hlasovania sa zdržala Ing. Eva Bencová/ 
   9. odpredaj budovy Praktik  na základe doporučenia HK 
      /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,  Dušan   
                              Malko,  Ing. Ján  Jamriška, Miroslav Teťuľa,  Ján Zubček,  
                              Ing. Peter Belica,  Miroslav Miert, MUDr. Iveta Trnovská,   
                              hlasovania sa zdržala Ing. Eva Bencová/ 
                         10. OZ schválilo komisiu na odpredaj budovy Praktik v zložení  
                              Ján Zubček, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Ivan Bulej 
      /za hlasovali Jaroslav Makovník,  Dušan  Malko, Ing. Ján    
                              Jamriška, Miroslav Teťuľa,  Ján Zubček, Ing. Peter Belica,   
                              Miroslav Miert, MUDr. Iveta Trnovská, hlasovania sa zdržala  
                              Ing. Eva Bencová a Ing. Ivan Bulej/ 
K bodu 17. a/ p. Táňa Kasáková žiada o prerokovanie zmeny poradovníka  -  
                      predniesla sťažnosť, na ktorú starosta obce reagoval, že postup  
                      komisie bol adekvátny ale je možnosť nakoľko vyšli nové   
                      skutočnosti, že byt ešte pridelený nebol a p. Kozáková sa vedome  
                      dostala do tejto situácie 
                   b/ Jaroslav Makovník predniesol poslancom informatívnu správu   
                       o výsledku statického posúdenia objektu kolkárne   
                   c/ Ing. Vereš predložil informatívnu správu o verejnom obstarávaní  
                       auta pre obecnú políciu – cenový návrh predložilo 5 spoločností a   
                       najlepšia cenová ponuka bola  565000,- Sk, zároveň prebieha   
                       verejné obstarávanie na odvoz komunálneho odpadu 
                    d/ správu o vykonanej inventarizácii majetku a ukončení  
                        inventarizácie  k 31.10.2007 predniesla kontrolórka obce Božena  
                        Balková a zároveň poďakovala členom inventarizačných komisií  
                        za dôsledne odvedenú prácu 
                     e/ Ing. Vereš informoval poslancov o petičnej akcii proti zriadeniu  
                         detenčného pracoviska 



                      f/ návrh na zmenu členstva v redakčnej rade  Sučianskych zvestí   
                         miesto Ing. Vladimíra Plžika nahradiť Ing. Miroslavom Verešom  
                         OZ schválilo zmenu členstva 
                       /za hlasovali Ing. Ivan Bulej, Jaroslav Makovník,  Dušan  Malko,            
                        Ing. Ján  Jamriška, Miroslav Teťuľa,  Ján Zubček, Ing. Peter  
                        Belica,  Miroslav Miert, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Eva  
                        Bencová/ 
                      g/ žiadosť na rozšírenie športovej komisie od Miloša Káčera a    
                         Milana Kožucha – starosta obce informoval, že momentálne nie  
                         je žiadúce rozširovanie komisií nakoľko sa plánuje úprava  
                         rokovacieho poriadku a zároveň úprava počtu komisií a počtu  
                         členov    
 h/ návrh prednostu obecného úradu na schválenie komisie na  
                           zavedenie eura – 15-členná komisia zasadajúca na OZ – OZ  
                           schválilo komisiu  
                       i/ Ing. Bencová vystúpila k odstúpeniu predsedu komisie správy   
                          majetku a finančno-ekonomickej, že je to zrejme dôsledok  
                          vyhrotenia situácie medzi vedením obce a komisiou 
 
 
 Rokovanie ukončil starosta obce JUDr. Jozef Petráš, CSc.. Prítomným 
poďakoval za účasť a zaželal všetkým veľa zdravia a rodinnej pohody 
a pracovných úspechov. 
 
 
Zapísala: Magdaléna Rybárová 
 
 
 
 
 

                                JUDr. Jozef Petráš, CSc. 
                                                                     starosta obce 
 

I.  Overovateľ: Ján Zubček 
 
 
 
II. Overovateľ:  Miroslav Teťuľa 
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